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Tema har varit: Lions mot våld och droger

Guvernörsrådet

GRO Lennart Löf LC Gävle
DG 101-A Willy Bäckström LC Strängnäs
DG 101-B Monica Nero LC Lindesberg/Kristina
DG 101-GD Liss-Britt Landén LC Gävle/Ankaret
DG 101-N Mona Larsson LC Mörsil
DG 101-P Peder Nordlund LC Råneå
DG 101-S Ingrid Jerlsten LC Landskrona/Citadella
DG 101-SM Bengt Almqvist LC Karlskrona
DG 101-SV Allan Larsen LC Halmstad
DG 101-U Per-Eric Josefsson LC Bålsta
DG 101-VG Bengt-Arne Bengtsson LC Tranemo

Guvernörsrådets sammanträden

2005-07-01 Hong Kong, Kina
2005-08-13—14 Upplands Väsby
2005-11-12—13 Östersund
2006-01-20—21 Kuusamu, Finland
2006-02-25—26 Karlskrona
2006-03-26 Telefonmöte
2006-05-25 och 27 Trollhättan i samband med riksmötet.

Verkställande utskottet

GRO Lennart Löf LC Gävle
IPGRO Håkan Johansson LC Stockholm/Globen
VGRO Annette Eiserman-Wikström LC Mölndal/Kvarnbyn
EC/PDG Ralph Ahlquist LC Göteborg/Tuve Säve
Verkställande utskottet har genomfört 7 möten varav 4 st på kontoret i
Bromma.

MD kontoret och personal

MD:s kontor i Bromma har varit bemannad med fyra heltidsanställda
personer:
Jan Demuth kontorschef och ekonomiansvarig
Maud Nordell ansvarig för PR/Info och redaktör för tidningen

The Lion
Cynthia Lo sekreterare och fr.o.m  4  februari 2006 ansvarig

för  suppliesfösäljningen.
Bernard Gradiska ansvarig för suppliesfösäljningen t.o.m 3 februari

2006 då han slutade.

Riksmötet

2006 års riksmöte avhölls i Trollhättan 25-26 maj. Riksmötet präglades
av nytänkande med parad och vattenpåsläpp som kommer att bli det
bestående minnet av Riksmötet 2006. Ett stort tack till arrangerande
klubbar och dess medlemmar.

Internationella möten

Guvernörsrådet har deltagit i den internationella kongressen i Hong
Kong samt vid Nordiska samarbetsrådets sammanträde i Kuusamu,
Finland.

Vid Europaforum i Stuttgart, Tyskland, deltog som representanter
för Multipeldistriktet GRO Lennart Löf, VGRO Annette Eiserman-
Wikström, PIP Sten Åkestam, PID Bruno Ahlqvist, PID Heinz Ondrejka,
kontaktperson Orkester Norden PCC Lennart Fridén och kontaktperson
LEO PDG Kenneth Persson.

Vid den Europeiska musiktävlingen, i samband med EF deltog på
trumpet Morten Hetland som kom på en hedrande 5:e plats.

Vid Europeiska YE-mötet 2005-09-22—24 i Leipzig, Tyskland,
deltog YED Hans Folkesson och BYED Jan Lofjärd.

The Lion

The Lions tidningskommitté som arbetar med tidningens utformning och
innehåll har bestått av Erik Bohlin LC Hallstavik, Claes Christell LC
Stockholm/Hässelby och GRO Lennart Löf, sekreterare har varit
redaktör Maud Nordell. Tidningen har utkommit med 6 nummer plus ett
extra Riksmötestryck. Tidningskommittén har haft 6 möten alla på
kontoret i Bromma.

Kommitténs främsta uppgift under 2005-2006 har varit
tidningens utformning, detta har resulterat i layoutförändringar som

bidragit till en bättre formgiven tidning. Detta betyder att från
verksamhetsåret 2006-2007 kommer The Lion att tryckas i magasin-
format, A4. Med ett bättre papper har tryckkvalitén, framförallt på
bilder, höjts avsevärt. Dessa förändringar ryms inom budgetramen.

PR och information

Varumärkeskampanjen, som beslutades vid RM i Halmstad 2005 startade
i december 2005 med annonsering 28 ggr i kvällspress och 4 ggr i
populärpress. Kvällspressannonseringen har nått 4 184 200 läsare i
genomsnitt 2,6 ggr vilket motsvarar ca. 60% av hela befolkningen.
Populärpressannonsseringen har nått ut med en ytterligare påminnelse
till ca. 2,5 milj. läsare. Hittills har denna kampanj kostat 747 015:-

Handboken 2006-2007 har fått samma innehåll och utseende som
de senaste åren. Handbokens innehåll och utformning kontra webben
och det nya medlemsregistret har diskuterats. Denna diskussion bör
fortsätta främst för att få ett så optimalt utfall gentemot budget och
nyttan gentemot medlemmarna.

Antalet klubbar och medlemmar

Vid verksamhetsårets början fanns det i MD 101 525 klubbar med 14262
medlemmar. Under verksamhetsåret har 7 klubbar upphört och en klubb
med 8 medlemmar var i status quo 2006-06-30. 977 nya medlemmar
tillkom och 1310 medlemmar slutade. Vid verksamhetsårets slut fanns
det 13929 medlemmar vilket innebär ett minus på 333 medlemmar.
Målsättningen var att öka med ca 500 medlemmar. Målet har inte
uppnåtts, vilket innebär att ytterligare ansträngningar måste till för att
värva fler nya medlemmar och behålla de som nu är med i Lions.

Narkotikasökhundar

I Lions kamp mot användningen av droger valde Guvernörsrådet  att
satsa på narkotikasökhundar till Tullverket. Bästa sättet att bekämpa
användningen av droger i Sverige är att stoppa införseln vid Sveriges
gränser. Målsättningen var att Sveriges Lions skulle kunna sponsra 5
hundar under verksamhetsåret. Följande har på eget initiativ samlat in
medel till var sin hund, LC Staffanstorp, distrikten 101-B, 101-GD, 101-
VG och 101-S.

Tältprojektet

Lions skall i samarbete med Räddningsverket (SRV) förse människor
som blivit hemlösa vid en internationell katastrof med ”tak över
huvudet”, dvs. tält från lager hos Räddningsverket. Lions finansierar
inköp av tält som skall lagras hos SRV för framtida bruk.

Efter katastrofen i Pakistan ställde Lionklubbarna upp med
aktiviteter och samlade in totalt 4 651 775:- till inköp av tält dels till
Pakistan och dels till andra katastrofer.

Kommittéerna

Samtliga kommittéer har på ett mycket förtjänstfullt sätt fullgjort sina
uppdrag, deras verksamhet kan ni läsa om i de rapporter som finns på
andra sidor av riksmötestrycket.

Ekonomi

Ekonomin kännetecknas av en fortsatt stram återhållsamhet vad gäller de
administrativa kostnaderna. Dock utan att ge avkall från den nödvändiga
vidareutvecklingen av våra funktionärer vad gäller lionserfarenheter
både nationellt och internationellt. Vidare har Guvernörsrådet i år förlagt
sina möten i norr, söder och mellersta Sverige i syfte att göra det möjligt
för så många lions som möjligt att närvara vid något av våra möten.

Årets resultat blev 4 134 984:- varav 2 970 281:- avser överskott
från projekten och 1 031 685 :- avser överskott från varumärkeskam-
panjen. Dessa överskott skall användas för respektive projekt. Netto-
resultatet för den administrativa verksamheten blev 109 218:-.  För
ytterligare information hänvisas till redovisat bokslut.

Avslutning

Jag vill på Guvernörsrådets vägnar tacka alla medlemmar i klubbarna
som gör ett fantastiskt gott jobb för att hjälpa de människor över hela
världen som behöver Lions hjälp. Guvernörsrådet vill också framföra ett
stort tack till de Lion som tar på sig ett ledarskap i syfte att leda lion-
rörelsen vidare in i framtiden. Vi hoppas att ni alla fortsätter kampen mot
våld och droger.

Lennart Löf, Guvernörsrådets ordförande 2005-2006



RESULTAT- OCH BALANSRÄKNING  2005-2006

3

Resultaträkning Not 2005/2006 2004/2005

Föreningens intäkter
Medlemsavgifter mm Not 1   6 601 352   5 118 910
Erhållna aktivitetsmedel Not 5   9 318 988 13 266 633

15 920 340 18 385 543
Föreningens kostnader
Förbrukade aktivitetsmedel Not 5  -6 348 707 -12 980 307
Direkta kostnader  -3 283 521   -3 678 593
Lions kampanj     -747 015                  0
Övriga externa kostnader       -47 398        -43 851
Personalkostnader  -1 434 912   -1 347 738
Avskrivningar av materiella och
 immateriella anläggningstillgångar       -34 398        -62 865
Summa föreningens kostnader                      -11 895 951 -18 113 354

Verksamhetsresultat   4 024 389       272 189

Resultat från finansiella intäkter
Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter        50 264         13 176
Räntekostnader och liknande resultatposter              -21          -3 177
Resultat efter finansiella poster   4 074 632       282 188

Skatt Not 6        60 352          -1 964
Årets resultat före fördelning   4 134 984       280 224

Förslag till vinstdisposition
Årets resultat   4 134 984
Kvarstående projektmedel   6 277 463
Kvarstående ändamålsbestämda medel      247 055
Kvarstående Dispositionsfond        56 300

10 715 802
Disponeras så att
till projektmedel avsättes   9 247 744
till ändamålsbestämda medel avsättes   1 302 540
till dispositionsfond avsättes      165 518

10 715 802

Balansräkning Not 2006-06-30 2005-06-30
Tillgångar
Anläggningstillgångar

Immateriella anläggningstillgångar
Medlemsregister Not 2 0 0

Materiella anläggningstillgångar
Inventarier Not 3 17 218 41 138

17 218 41 138
Summa anläggningstillgångar 17 218 41 138

Omsättningstillgångar
Varulager m.m. 92 573 42 055

Kortfristiga fordringar
Kundfordringar 73 590 99 092
Övriga kortfristiga fordringar                     378 457                  366 050
Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter                     288 258                  172 563

                    740 305                  637 705

Kortfristiga placeringar                  1 793 914               5 741 084
Kassa och bank                  9 457 098               1 594 580

Summa omsättningstillgångar                12 083 890               8 015 424
Summa tillgångar                12 101 108               8 056 562

Eget kapital och skulder
Eget kapital Not 4,5
Bundet eget kapital                  1 000 000               1 000 000
Fritt eget kapital
Dispositionsfond 56 300 62 402
Projektmedel                  6 277 463               5 991 137
Ändamålsbestämda medel                     247 055                  248 439
Årets resultat                  4 134 984                  280 224
Summa fritt eget kapital                10 715 802               6 582 202
Summa eget kapital                11 715 802               7 582 202

Kortfristiga skulder
Leverantörsskulder                     158 274 54 826
Övriga kortfristiga skulder                       86 655                  264 321
Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter                     140 377                  155 213
Summa kortfristiga skulder                     385 306                  474 360
Summa eget kapital och skulder                12 101 108               8 056 562
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Redovisnings- och

värderingsprinciper

Föreningens redovisnings- och
värderingsprinciper överensstäm-
mer med Bokföringslagen. Från
och med detta räkenskapsår redo-
visas dock projektmedel i enlighet
med Bokföringsnämndens allmän-
na råd 2002:10. Det innebär att er-
hållna samt lämnade aktivitets-
medel redovisas i resultaträk-
ningen som framgår av not 4.

Intäkter och kostnader

Samtliga bidrag från LCI m. fl.
redovisas i enlighet med BFN R5
om statliga stöd, dvs de intäkts-
förs endast om det med hög grad
av sannolikhet kan bedömas att
stödet inte kommer att återkrävas.
Bidrag skuldförs därför till dess
att de utgifter som bidraget skall
täcka uppkommer.
Inga stöd nettoredovisas mot
kostnader. Intäkter i form av
medlemsavgifter intäktsförs när
betalning erhålles.

Fordringar

Fordringar upptas till det belopp,
som efter individuell bedömning
beräknas bli betalt.

Kortfristiga placeringar

Kortfristiga placeringar värderas
till det lägsta av anskaffnings-
värdet och verkligt värde
(marknadsvärde).

Utländska valutor

Fordringar och skulder i utländsk
valuta värderas till balansdagens
kurs.

Varulager

Varulager värderas till det lägsta
av anskaffningsvärde och verkligt
värde.

Anläggningstillgångar

Materiella och immateriella
anläggningstillgångar avskrivs
systematiskt över den bedömda
nyttjandetiden. Följande
avskrivningstider tillämpas:

                                     Antal år
Immateriella
anläggningstillgångar          3 år

Inventarier                        3-5 år

Noter
Not 1 Medlemsavgifter mm

2005/2006 2004/2005
Medlemsavgifter 3 297 223 3 389 011
Medlemsavgifter - kampanj 1 778 700               0
Intäkter i form av bidrag 1 003 239    954 336
Annonsintäkter     26 484               0
Diverse intäkter/försäljning   495 706    775 564
Totalt 6 601 352 5 118 911

Not 2 Immateriella anläggningstillgångar
2006-06-30 2005-06-30

Ingående anskaffningsvärden   174 735    174 735
- Aktiverade utgifter
Utgående ackumulerade anskaffningsvärden   174 735    174 735
Ingående avskrivningar  -174 735   -149 500
- Avskrivningar                              -25 235
Utgående ackumulerade avskrivningar              0   -174 735
Utgående restvärde enligt plan              0               0

Not 3                Inventarier
                                                                                                          2006-06-30       2005-06-30

Ingående anskaffningsvärden                 632 841             607 791
- Inköp                   10 478               25 050
Utrangeringar                -559 837                        0
Utgående ackumulerade anskaffningsvärden                   83 482             632 841

Ingående avskrivningar                -591 703            -554 073
Utrangeringar                 559 837                        0
- Avskrivningar                  -34 398              -37 630
Utgående ackumulerade avskrivningar                  -66 264            -591 703
Utgående restvärde enligt plan                   17 218               41 138

Not 4 Förändring av eget kapital
                        Bundet              Dispositions    Projekt-               Regl.fond       Kompetens     Alecta

 eget  kapital      fond                medel                 RM                  utveckling      medel

IB 01/7 2005     1 000 000         62 402            5 991 137           141 801          105 254         1 384
Resultat
2004/2005                    280 224        280 224
Vinstdisp.
Enligt RM                   -286 326               286 326                   0
Utnyttjande av
ändamålsmed              -1 384          - 1 384
Årets resultat     4 134 984
UB 30/6 2006    1 000 000         56 300            6 277 463           141 801          105 254                0
Föreningen redovisar from detta räkenskapsår projektmedel i enlighet med Bokföringsnämndens allmänna råd 2002:10. Det
innebär att erhållna samt lämnade aktivitetsmedel redovisas i resultaträkningen. Respektive års resultat av projekten gottskrives
redovisade projektmedel vilket ingår som en särskild post i föreningens eget kapital. Föregående år har omarbetats för att

underlätta jämförelser.

Not 5 Projektmedel efter föreslagen vinstdisposition
Utgående kapitalbehållning: 2006-06-30 2005-06-3
Penningpåse 1 623 547 855 720
Handikappfonden    891 721 648 147
Lions mot narkotika      67 203   90 501
LEO               0             1 752
NO Hund    406 000            0
NSR                                         293 795   63 532
NSR Norden                                                    0 267 370
Restaurang skola                  28 329
Orkester Norden                  49 468   46 772
Katastrofberedskapen             2 422 795      1 708 725
Katastrof Tält                                         941 874 490 934
Katastrof Asien                             476 246 447 363
Katastrof Pakistan                 761 617            0
Sight First II                                          328 533 135 406
Maarja Village                                            64 344   63 779
Novozybkov                                           -20 637 962 543
Viljandi Estland                               15 792   53 299
Ungdomsläger                                         147 979   81 237
Oskarshamnslägret                597 132 360 383
Vision for all                                         152 006            0

Totalt                                       9 247 744      6 277 463
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Penningpåse Katastrof Asien
Resultaträkning Resultaträkning
Intäkter                     1 017 827 Intäkter                        48 860
Kostnader                   -250 000 Kostnader                   -19 977
Årets Resultat            767 827 Årets Resultat            28 883
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital          855 720 Ingående kapital        447 363
Årets resultat               767 827 Årets resultat               28 883
Utgående Kapital    1 623 547 Utgående Kapital     476 246

Handikappfonden Katastrof Pakistan
Resultaträkning Resultaträkning
Intäkter                        403 890 Intäkter                   1 954 587
Kostnader                   -160 317 Kostnader             -1 192 970
Årets Resultat            243 573 Årets Resultat          761 616
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital          648 147 Ingående kapital                   0
Årets resultat               243 573 Årets resultat             761 616
Utgående Kapital       891 720 Utgående Kapital     761 616

 
Narkotika Sight First II
Resultaträkning Resultaträkning
Intäkter                            1 250 Intäkter                      345 133
Kostnader                     -24 548 Kostnader                 -152 006
Årets Resultat             -23 298 Årets Resultat          193 127
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital            90 501 Ingående kapital        135 406
Årets resultat                -23 298 Årets resultat             193 127
Utgående Kapital         67 203 Utgående Kapital     328 533

 
NO Hund Maarja Village
Resultaträkning Resultaträkning
Intäkter                        406 000 Intäkter                             800
Kostnader                               0 Kostnader                        -235
Årets Resultat            406 000 Årets Resultat                 565
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital                     0 Ingående kapital          63 778
Årets resultat               406 000 Årets resultat                    565
Utgående Kapital       406 000 Utgående Kapital       64 343

 
NSR-projekt 10:- Novozybkov
Resultaträkning Resultaträkning
Intäkter                        177 135 Intäkter                       268 481
Kostnader                    214 241 Kostnader              -1 251 660
Årets Resultat             -37 106 Årets Resultat         -983 179
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital          330 901 Ingående kapital        962 542
Årets resultat                -37 106 Årets resultat            -983 179
Utgående Kapital       293 794 Utgående Kapital      -20 636

Nedan följer en uppställning över intäkter, kostnader samt behållning per projekt för räkenskapsåret 2005-07-01 - 2006-06-30:

NSR-projekt Oradea Viljandi Estland
Resultaträkning Resultaträkning
ntäkter                           28 329 Intäkter                          1 798
Kostnader                               0 Kostnader                   -39 305
Årets Resultat              28 329 Årets Resultat           -37 507
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital                     0 Ingående kapital          53 298
Årets resultat                 28 329 Årets resultat              -37 507
Utgående Kapital         28 329 Utgående Kapital       15 791

 
Orkester Norden Ungdomsläger
Resultaträkning Resultaträkning
Intäkter                          54 750 Intäkter                       511 288
Kostnader                     -52 054 Kostnader                 -444 545
Årets Resultat                2 696 Årets Resultat            66 742
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital            46 772 Ingående kapital          81 236
Årets resultat                   2 696 Årets resultat               66 742
Utgående Kapital         49 468 Utgående Kapital     147 978

 
Katastrofberedskap Oskarshamnslägret
Resultaträkning Resultaträkning
Intäkter                        869 070 Intäkter                       376 728
Kostnader                  -155 000 Kostnader                 -139 980
Årets Resultat            714 070 Årets Resultat          236 748
Balansräkning Balansräkning
Ingående kapital       1 708 725 Ingående kapital        360 383
Årets resultat               714 070 Årets resultat             236 748
Utgående Kapital    2 422 795 Utgående Kapital     597 131

Katastrof Tält
Resultaträkning
Intäkter                                      2 701 054
Kostnader                                 -2 250 114
Årets Resultat                             450 939
Balansräkning
Ingående kapital  490 934
Årets resultat  450 939
Utgående Kapital  941 873

Vision for all
Resultaträkning
Intäkter  152 006
Kostnader             0
Årets Resultat  152 006
Balansräkning
Ingående kapital             0
Årets resultat  152 006
Utgående Kapital  152 006

LEO
Resultaträkning
Intäkter             0
Kostnader     -1 752
Årets Resultat     -1 752
Balansräkning
Ingående kapital      1 752
Årets resultat     -1 752
Utgående Kapital             0

Totalt
Resultaträkning
Intäkter                                       9 318 987
Kostnader                                 -6 348 707
Årets Resultat                          2 970 280
Balansräkning
Ingående kapital                        6 277 463
Årets resultat                             2 970 280
Utgående Kapital                     9 247 743

Not 6 Skatt

Föreningen har felaktigt betalt skatt på resultatet.
Under räkenskapsåret 2005/06 har rättelse för
taxeringarna 2001 tom 2004 gjorts, vilket innebar
att föreningen fick tillbaka 60.352 kr i skatt.
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1.  Minskat medlemsantal medför att endast 14.030 med-
lemavgifter har kunnat utdebiteras mot budgeterade 
14.500. 

 

2.  Ersättningar från LCI för personal med 220.000 kr, 
lokaler 41.000 samt övriga ersättningar med  42.000 
kr. 

 

3.  Försäljningen bruttoredovisas fr.o.m. detta verk-
 samhetsår, se även punkt 9. 
 

4.  se punkt 25 
 

5. Ersättning från LCI med $6.00 per medlem och utgivet 
nummer. I beloppet ingår även annonsintäkter. 

 

6-8. Enligt plan. 
 

9.  Bruttoredovisade varuinköp. Se även punkt 3. 
 

10-12. Ny detaljerad kontoplan medför att viss omfördel-
ning av kostnader sker mellan grupperna i förhållande 
till budgeterade belopp. 

 

13. Beslutat men ej budgeterat IT-seminarium samt div. 
kostnader pga. oväntat mycket arbete med nya med-
lemsregistret. 

 

14. Enligt plan 
 

15-17. Kostnader om c:a 100.000 kr avseende innevaran-
de år har bokförts på år 2004-2005, samt rensning av 
balansposter. 

 

18. Under året beslutat bidrag till Sight First II- 
      seminarium  
 

19-23. Enligt plan 
 

24. Tryckning och distribution av The Lion, enligt plan. 
Budgeterade PR- och seminariekostnader ej till fullo 
utnyttjade. 

 

25. Tryckning av handboken. Div. övriga kostnader hänför-
liga till handboken har bokförts på drift. 

 

26. Enligt plan. 
 

27. Kostnader för medlemsregistret överstigit budget med 
90.000. Efterdebiterade revisionsarvoden 50.000. Öv-
riga kostnader enligt plan. 

 

28-30. Enligt plan 
 

31. Restitution av felaktigt inbetalade skatter. 
 
 

Administrativt resultat för år 2005-2006   

        

Belopp i Tkr   Budget Utfall 

Intäkter   2005-2006 2005-2006 

        
Nationella avgifter 1 3 407 500 3 297 223 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 2 276 500 302 011 
Försäljning 3 99 500 241 739 
Handbok 4 134 000 148 927 
The Lion 5 666 000 703 913 
Postkontroll IBM 6 0 10 000 
Anm avgifter seminarier 7 90 000 89 000 
Övr ersättningar o intäkter 8 5 000 6 039 
Summa intäkter   4 678 500 4 798 852 

Kostnader       
Varor 9 -34 000 -251 993 
GRO 10 -75 700 -86 330 
GR 11 -141 300 -247 440 
VU 12 -144 800 -65 755 

IT 13 -53 000 -131 468 
RM 14 -258 000 -273 159 
NSR 15 -310 200 -181 469 
EF 16 -61 200 -29 237 
Convention 17 -33 800 -6 142 
Övriga kommittéer 18 -2 000 -17 128 
Framtidskommittén 19 -330 000 -357 553 
HUM 20 -75 000 -59 905 
Ungdom/NO/LQ/LEO 21 -95 000 -109 734 
RVN 22 -20 000 -16 497 
HRO 23 -2 000 -2 098 
The Lion 24 -685 600 -588 029 
Handboken 25 -139 000 -119 180 
Personal 26 -1 486 700 -1 434 912 
Drift 27 -666 700 -787 802 
Summa kostnader   -4 614 000 -4 765 831 

        
Resultat före avskrivningar   64 500 33 021 
        
Kostnader för avskrivn o avsättn 28 -60 000 -34 398 
Finansiella intäkter och kostnader 29 25 000 50 264 
Extraordinära intäkter o kostnader 30 -2 500 -21 

    -37 500 15 845 
        
Resultat före skatt   27 000 48 866 
        
Skatter 31 -20 000 60 352 
        
Resultat efter skatt   7 000 109 218 

Kommentar till budgetutfall och resultat för år 2005-2006 
Ovan redovisas det administrativa resultatet för verksamhetsåret 2005-
2006. Som en följd av Bokföringsnämndens nya rekommendationer, att 
ideella organisation och religiösa samfund fortsättningsvis skall redovisa 
aktivitetsmedel via resultaträkningen, har en uppdelning gjorts för att få en 
korrekt jämförelse mot budget. Årets samlade resultat enligt de nya princi-
perna blev 4.134.984 kronor varav:  
2.970.281 kronor avser ökning av innestående medel från projekten  
1.031.685 kronor avser innestående medel för varumärkeskampanjen 
23.800 kronor avser innestående medel till ungdomsprojekt 
109.218 kronor avser årets administrativa vinst. 
Resultatet återfinns även i årsredovisningen på annan plats i detta RM-
tryck. 

 
Guvernörsrådet föreslår Riksmötet följande 
disposition av verksamhetsårets vinst: 
 
Årets resultat 4 134 984 
Ingående projektmedel 6 277 463 
Ingående ändamålsbestämda medel    247 055 
Ingående dispositionsfond      56 300 
                                                                   10 715 802 
 
Disponeras så att 
till projektmedel avsättes 9 247 744 
till ändamålsbestämda medel 1 302 540 
till dispositionsfonden avsättes   
(ingående balans 56.300 samt  
årets vinst 109.218)    165 518 
                                                                   10 715 802 
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Kortfattad redogörelse för Guvernörsrådet tiden

2006-07-01 – 2007-02-28

Vid Riksmötet i Trollhättan antogs

verksamhetsplan 2006-2007 med huvudtemat

fortsatt kamp mot våld och droger.

Guvernörsrådet

GRO Annette Eiserman-Wikström
LC Mölndal/Kvarnbyn

DG 101-A Anita Lemmel
LC Stockholm

DG 101-B Per-Åke Öster
LC Hallsberg

DG 101-GD Robert Jeraeus
LC Edsbyn

DG 101-N Hans Johansson
LC Funäsdalen

DG 101-P Martin Enqvist
LC Vindeln

DG 101-S Rune Esbjörnsson
LC Ellenbogen

DG 101-SM Åke Hultqvist
LC Sävsjö

DG 101-SV Åke Björkman
LC Huskvarna

DG 101-U Göran Linnarsson
LC Uppsala

DG 101-VG Nils-Erik Borgström
LC Munkedal

Guvernörsrådssammanträden

4/7 2006 Boston
18-20/8 2006 Hindås
11-12/11 2006 Linköping
19-20/1 2007 Reykjavik

Arbetsutskottet

GRO Annette Eiserman-Wikström
LC Mölndal/Kvarnbyn

IPGRO Lennart Löf
LC Gävle

VGRO Kenneth Persson
LC Reng/Höllviken

Ekonomisk Ralph Ahlqvist
Controller LC Göteborg/Tuve Säve
Arbetsutskottet har haft fem möten.

Internationella möten

Guvernörsrådet har deltagit i den internationella
kongressen i Boston, USA samt vid NSR i
Reykjavik, Island. Vid Europaforum i Bournemouth,
England deltog representanter för multipeldistriktet
(MD). Vårt tältprojekt i Bring Quality to Life rönte
stort intresse och den lilla utställningsmontern var
välbesökt. Ansvariga för ungdomsutbytet mötte sina

internationella ungdomsutbyteskollegor (YED) för
att förhandla om lägerplatser vilket är viktigt
eftersom man annars inte kan sända ut ungdomar till
internationella läger. Biträdande kontaktperson för
Orkester Norden guidade Hanna Törnell som deltog i
den Europeiska musiktävlingen för tvärflöjt i
samband med Europaforum.

Verksamheten

Kommittén för Framtid, Utveckling och

Utbildning, (FUU)

Framtidskommittén har genomfört ett seminarium för
distriktens ansvariga för medlemsutveckling och
nyklubbildning.
I likhet med de flesta länder i Europa och i USA
tappar vi medlemmar.
Utbildningen av kommande distriktsguvernörer
fortlöper enligt planerna.

Kommittén för hjälpverksamhet

Arbetet med ”gör din kommun tillgänglig” fortsätter.
Bragdlejon och livskvalitetspriser kommer att delas
ut i sedvanlig ordning.

Projekt Viljandi slutrapporteras, projekt pumpar i
Grozny är avslutat med enklare komplettering av
klorpumpar, Novozybkov är så gott som färdigställt
och Restaurangskolan i Oradea, vårt NSR-projekt, är
uppstartat.

Sveriges Lions Katastrofberedskap har utlöst USD
15 000,- till MD 351, Libanon med anledning av
oroligheter i mellanöstern. Efter förfrågan från Lions
Clubs International Foundation (LCIF) om MD 101
kunde tillhandahålla tält till Sri Lanka beslutades att
utbetala USD 47 000,- till tält. LCIF betalade
frakten.

Samarbetet med Räddningsverket fortsätter och
utvecklas till glädje för bägge organisationerna.
Klubbarna har varit mycket generösa med frivilliga
bidrag till tält till Räddningsverket.

Kommittén för ungdomsverksamhet

Ungdomsutbytet i form av läger fortsätter och
anmälningar har inkommit till utländska läger 2007.
Svenska läger kommer i sommar att hållas i 101-B
tillsammans med vändistriktet 104-K i Norge, 101-P
och 101-SM.

LEO-verksamheten fortsätter långsamt att växa. Ett
antal  seminarier kommer att hållas för LEO. I
sommar kommer ett läger att förläggas i Leipzig.

Samarbetet med Tullverket fortsätter och minst 4
hundar kommer att överlämnas under

verksamhetsåret. Hunden är ett mycket effektivt
vapen i kampen mot droger.

44 antal Lions Quest kurser har hållits i landet till
glädje för de elever som utnyttjar programmet.

Aktiviteter

Sight First II

Arbetet med Sight First II fortsätter och klubbarna
genomför olika aktiviteter för projektet.
Kalendrar har sålts och diverse aktiviteter kommer
att fortsätta hela året.

Administrativa verksamheten

Administration

Arbetet med effektivisering av verksamheten
fortsätter tillsammans med personalen.

Ekonomi

Även inom detta område fortsätter arbetet med att
finna en allt mer kostnadseffektiv verksamhet.

Varumärkeskampanjen

Varumärkeskampanjen tillsammans med ny
utformning av The Lion samt uppmärksamhet vid
lions aktiviteter i samband med katastrofer, har gjort
att Lions Clubs International får mer förfrågningar
om samarbete med andra organisationer än vad som
förekommit tidigare.

Extern verksamhet

Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond

Allmänheten har fått upp ögonen för 90-kontot och
stiftelsen har delat ut 260 000,- till olika öronmärkta
aktiviteter. Ytterligare 500 000.- kommer att betalas
ut under 2007 till återuppbyggnadsprojekt efter
tsunamin.

Avslutningsvis

Det är glädjande att vi nu kommer med i Världens
Barn vilket kommer att medföra att vi syns både i
samhället när vi samlar in pengar men också i media
tillsammans med andra organisationer.
Guvernörsrådet ser med glädje att verksamhetsåret
visar att Lions än en gång har kunnat hjälpa
människor i nöd, oavsett om de befinner sig i vårt
land eller i världen i övrigt.

På Guvernörsrådets vägnar

Annette Eiserman-Wikström

GRO, Guvernörsrådets ordförande

KORTFATTAD REDOGÖRELSE FÖR GR 2006-07-01 - 2007-02-28

REVISIONSBERÄTTELSE
Till föreningsstämman i Lions Clubs

International MD 101.

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen samt
guvernörsrådets förvaltning i Lions Clubs
International MD 101 för räkenskapsåret 1/7 2005-
30/6 2006. Det är guvernörsrådet som har ansvaret
för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och
för att bokföringslagen tillämpas vid upprättande av
årsbokslutet. Vårt ansvar är att uttala oss om
årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår
revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god
revisionssed i Sverige. Det innebär att vi planerat
och genomfört revisionen för att med hög men inte

absolut säkerhet försäkra oss om att årsbokslutet inte
innehåller väsentliga felaktigheter. En revision
innefattar att granska ett urval av underlagen för
belopp och annan information i
räkenskapshandlingarna. I en revision ingår också att
pröva redovisningsprinciperna och guvernörsrådets
tillämpning av dem samt att bedöma de
betydelsefulla uppskattningar som guvernörsrådet
gjort när det upprättat årsbokslutet samt att utvärdera
den samlade informationen i årsbokslutet. Som
underlag för vårt uttalande om ansvarsfrihet har vi
granskat väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden
i föreningen för att kunna bedöma om någon
guvernörsrådsledamot har handlat i strid med
bokföringslagen eller föreningens stadgar. Vi anser
att vår revision ger oss rimlig grund för våra
uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med
bokföringslagen.

Guvernörsrådets och utskottets ledamöter har enligt
vår bedömning inte handlat i strid med föreningens
stadgar. Vi tillstyrker att föreningsstämman
fastställer resultaträkningen och balansräkningen för
föreningen och beviljar guvernörsrådets ledamöter
ansvarsfrihet för räkenskapsåret 1/7 2005-30/6 2006.

Göteborg den 17/1 2007-03-15

Mats Olsson, Willy Lindgren,
auktoriserad revisor förtroendevald revisor
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Val
Inkomna nomineringar av de
befattningshavare som ska
väljas av Lions Riksmöte, samt
förslag till Riksmötet från
Riksvalnämnden.

Guvernörsrådets
ordförande 2007-2008:
Kenneth Persson

LC Reng/Höllviken
Nominerad av: 101-
A,N,P,S,SM,U,VG

Riksvalnämnen förordar:
Kenneth Persson

Guvernörsrådets vice
ordförande 2007-2008:
P-O Damberg

LC Skara
Nominerad av: 101-
A,B,N,P,S,SM,SV,VG

Charles Rossheim

LC Odensbacken
Avstår att kandidera.

Riksvalnämnden förordar:
P-O Damberg

Förtroendevald revisor,
ordinarie 2007-2008:
Willy Lindgren

LC Västervik
Nominerad av: 101-
A,B,N,P,S,SM,SV,U,VG

Riksvalnämnden förordar:
Willy Lindgren

Förtroendevald revisor,
ersättare, 2007-2008:
Karl-Rudolf Pettersson

LC Botkyrka
Nominerad av: 101-
A,N,P,S,SM,SV,U,VG

Riksvalnämnden förordar:
Karl-Rudolf Pettersson

Riksvalnämnden
Tre ledamöter ska väljas
för 2007-2008:
Åke Lind (två år i RVN)
LC Wä
Nominerad av: 101-
A,B,GD,N,P,S,SM,SV,U,VG

Presentation av kandidat till
posten som guvernörsrådets
ordförande (GRO) 2007-2008:

Kenneth Persson

Kenneth Persson

LC Reng-Höllviken
101-S

Jag bor i Vellinge, söder om
landsvägen enligt alla geografiska
begrepp.

Född i september 1943
Humoristisk, glad, positiv,
diplomatisk, ihärdig, uthållig,
envis, ambitiös, närsynt
problemlösare. Pappa till två
vuxna döttrar och gift med Eva.

Utbildning. Studentexamen ligger
långt tillbaka i tiden och var
inriktad på ekonomi och handel.
Sedan har detta byggts på med
olika utbildningar mestadels inom
språk, men även inom försäljning
och marknadsföring. På högskole-
nivå har jag examen inom
transportteknik.

Yrke. Redan som ung började den
internationella inriktningen via
olika transport- och speditions-
företag. I många år har jag arbetat
utomlands och också besökt cirka
35 olika länder. Detta har gjort
mig väl förtrogen med de olika
ländernas kulturer och sätt att se
på hur ett internationellt projekt
skall genomföras. Mina språk-
kunskaper har alltid hjälpt mig att
kunna kommunicera med och
förstå människorna på deras språk
och i deras kultur.

Inom de företag jag varit
anställd, har jag haft olika
administrativa arbeten, som också
lett till VD-befattningar.

I de flesta företagen har
jag även ansvarat för utbildnings-
frågor och en viktig del av mitt liv
har varit att lämna vidare min

kunskap till andra. Jag bedriver
sedan cirka 10 år tillbaka en egen
konsultverksamhet inom för-
säljning, utbildning respektive
logistik. Jag har under cirka 20 år
bedrivit undervisning på högskol-
an och inom KY-utbildningens
ramar i  bland annat transport-
teknik och internationell affärs-
utveckling.

Civilstånd. Gift sedan 1967 med
Eva, lionsmedlem sedan 1995.
Våra döttrar Shalini och Charlotta
adopterade från Indien resp Sri
Lanka, har gett familjen
ytterligare en internationell
dimension av vårt globala
tänkande.

Båda döttrarna har deltagit
i genomförandet av ungdomsläger
inom 101-S samt även varit
verksamma när det gäller besök
på internationella läger.

Lionsarbetet inom klubben
startade1986, blev året därpå
invald i min lokala klubbs
styrelse. Därefter blev det BZO,
ZO, YEC, VDG, DG inom distrikt
101-S. Under denna tid var jag
även Sight-First samordnare i den
första kampanjen. I MD har jag
varit BYED och YED. Mitt
senaste uppdrag, före uppdraget
som vice guvernörsordförande,
har varit mitt arbete som LEO-
ordförande under 3 år.

Jag har haft förmånen av att
deltaga vid:

- 1 Världskongress
- 7 Europa Forum
- 7 Nordiska

Samarbetsrådsmöten
- 14 Riksmöten
- 4 LEO Riksmöten

Jan E. Hulth (ett år i RVN)
LC Eskilstuna
Nominerad av: 101-
A,N,P,S,SM,SV,U,VG

Elisabeth Lindqvist

LC Sollefteå/Nipsippan
Nominerad av: 101-A,P,S

Per-Erik Josefsson

LC Bålsta
Nominerad av: 101-U

Mona Larsson

LC Mörsil
Avstår att kandidera.

Anita Lemmel

LC Stockholm
Avstår att kandidera.

Ingrid Jerlsten

LC Landskrona/Citadella
Avstår att kandidera.

Bruno Ahlqvist

LC Gävle/Norra
Ej valbar.

Riksvalnämnden förordar:
Åke Lind, Jan E. Hulth och
Elisabeth Lindqvist

Riksvalnämndens
ordförande 2007-2008:
Åke Lind

LC Wä
Nominerad av: 101-
A,B,GD,N,P,S,SM,SV,U,VG

Riksvalnämnden förordar:
Åke Lind

Riksvalnämnden inom Lions Clubs

International,

MD 101:

Bruno Ahlqvist,

LC Gävle Norra - ordförande.

Åke Lind,

LC Wä - ledamot.

Jan E Hulth,

LC Eskilstuna - ledamot.



VALÄRENDEN

9

 - besök på olika
ungdomsläger i utlandet

- besök på olika Lions-
klubbar i utlandet

- varit värd för besök av
LEO- och Lions klubbar
från utlandet

Det jag vill. Många frågor inom
Lions har engagerat mig,
ungdomsfrågor med LEOs
utveckling inom Sverige, men
också frågor som berör
människor, människors olikheter
och deras kapacitet -
att hjälpa och värna om varandra
att skydda unga genom att upplysa
om faran av droger. Vidare frågor
om att bistå med hjälp för
handikappade, att hjälpa våra
äldre att få livskvalitet, att värna
om vår miljö, att medicinsk
forskning och utveckling måste
stödjas samt att se förmågan hos
alla människor.

Arbetet måste vi göra
tillsammans, det är min
övertygelse att vi kommer att
lyckas tillsammans både Lions
och LEO. Jag är beredd att arbeta
med detta viktiga uppdrag.

Kenneth Persson

Presentation av kandidat till
posten som guvernörs-
rådets vice ordförande
(vGRO) 2007-2008:

PO Damberg
PO Damberg

LC Skara
101-VG

Jag bor i Skara och är född 1944.
Jag är  lyckligt gift med Siw
sedan 25 år och har 4 barn och
även 3 barnbarn.

Som person vill jag få saker
gjorda och då helst i går och tar
gärna och ofta  ett tag själv.

Jag är ganska envis
såtillvida att har jag föresatt mej
något så ser jag också oftast till
att ro det iland.

Fortfarande har jag kvar
en stor portion nyfikenhet på livet
och vad som kan finnas runt nästa
hörn.

Utöver mitt stora Lions-engage-
mang så är jag en friluftsmänniska
som gärna vistas ute och då helst
vid vårt fritidsställe på Kållandsö
i Vänerns skärgård. Sedan är ju
umgänget med familj, barn och
vänner också viktigt. När tillfälle
ges åker vi gärna på någon resa
för att upptäcka nya platser.

Yrke.För 2 år sedan hade jag
möjlighet att plocka ut avtals-
pension efter 35 års anställning  i
Försäkringsbolaget Skandia.

Under flerparten av år
jobbade jag med marknadsföring i
olika befattningar och med
industriförsäkring. De sista åren
var jag verksam som projektledare
inom Skandias avdelning Idéer för
Livet, ett mycket inspirerande
jobb där mitt engagemang för
mjuka värden verkligen fick
blomma ut.

Lions. Jag har varit medlem i
Lions sedan 1983, hela tiden i
Skara klubben. Mitt intresse för
Lions väcktes redan i tidig
ungdom i Borås där jag växte upp.
Lionsgubbarna i sina vita
overaller och blå mössor som man
såg ute på stan då och då såg ut

att ha så väldigt trevligt och var ju
också väldigt glada och positiva.
När jag sedermera hamnade i
Skara och fick möjligheten att
komma med i Skara LC så var det
med stor glädje jag blev medlem.

Inom klubben har jag haft
de flesta uppdrag sekreterare,
klubbmästare, IR man, samt
ordförande i diverse kommittéer.

President blev jag 1991
och jag kommer också att gå en
andra omgång som president
2007-2008.

Det tyngsta och definitivt
längsta uppdraget har dock varit
som projektledare för klubbens
stora och mångåriga ”mejeri-
projekt i Rumänien”. Detta har jag
jobbat med sedan 1991 och gör
fortfarande. Jag har i detta
sammanhang besökt Rumänien
mer än 20 gånger. Inom 101 VG
var jag  ZO 1992 - 1992, IRC
1993- 1994 , sedan VDG och DG
1996-1997.

Inom MD101 har jag tillhört
Humanitära kommittén i 2 år samt
varit Lions kontaktman med
Astma och Allergiförbundets
forskningsfond i 6 år. I styrelsen
för forskningsfonden har jag
främst ägnat mig åt att hålla koll
på utgifterna, göra fonden lite mer
synlig , dvs. att bidragsgivare,
Lions och Astma och Allergi-
föreningarna ska få vetskap om
vart forskningspengarna går. Jag
har också fått ta ansvar för
fondmedlens placering.

Jag har deltagit i 1 Convention
samt 8 Riksmöten.

Det jag vill. Som vice GRO
kommer jag ju att vara en  laget i
AU för att tillföra det jag kan ha
av erfarenheter från min horisont.
Jag hoppas också få möjlighet att
hjälpa det nya gänget av pågående
DG  att bilda ett lag och trivas
ihop för att vi sedan som Lions
styrelse skall kunna lägga kraften

på att föra lionrörelsen framåt.

Jag tror personligen inte på stora
omvälvningar och nya idéer varje
år utan hoppas mer på att få ägna
kraft åt verksamheten genom att
ge ryggraden i rörelsen, våra
klubbar, förutsättningar för
arbetsro, medlemsvård och
tillväxt.
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Rapport 1
Kommittén för fram-
tid, utveckling och
utbildning, FUU.

Kommittén har under verksam-
hetsåret bestått av Bengt Grönwall
LC Perstorp, Lars Eriksson LC
Tierp MDMO, Inger Löf, LC
Gävle /Ankaret MDEO tillika vice
ordförande samt Peter Danilo LC
Södra Sandby MDLDC.

FUU arrangerade en varu-
märkeskonferens 8-9 oktober i
Gävle. Till denna inbjöds distrik-
tens ZO och distriktens  PR-info.
Vidare inbjöds PDG Bruno
Ahlqvist och Redaktör Maud
Nordell som informerade om hur
den på RM beslutade Varumärkes-
kampanjen skulle genomföras.

Tanken bakom konferens-
en var att deltagarna skall kunna
informera klubbarna så de för-
stärker varumärkeskampanjen och
ute på gator och torg informerar
allmänheten om Lions, vidare
skall deltagarna utbilda de ZO och
PR-info som inte var med på
konferensen.

Deltagarna på konferensen
lovade att minst 300 av Sveriges
då 536 klubbar nu skulle få
fullödig information under hösten
2005 som skulle göra att vi kom
att netto öka medlemsantalen med
minst en medlem per klubb.

Deltagarna var införstådda
med vikten av att klubbarna nu
utnyttjar varumärkeskampanjen
till draghjälp  i sitt arbete med att
öka medlemsantalen.

När vi nu kan summera så
ser vi att resultatet av medlems-
ökningsåtgärderna inte kom upp
till den önskade nivån. Under
verksamhetsåret 2005/2006 fort-
satte vi att tappa medlemmar.
Kanske kan vi trösta oss med att
om vi inte vidtagit åtgärderna så
hade kanske medlemstappet varit
ännu större.

FUU:s ordförande blev
utsedd att representera 101 i IP:s
Team 30 projekt. En representant
från vardera nordiskt land åkte
under ledning av ID Erkki Laine
på konferens på båten mellan
Helsingfors och Tallin och disku-
terade åtgärder för att öka med-
lemsantalen i Norden. Med på
konferensen var också 1:e vice IP
Mahendra Amarasuriya. Team 30
gruppen träffades sedan ytterliga-
re en gång i samband med NSR i
Kuusamo.

VDG utbildningen har
genomförts helt enligt plan. VDG
genomförde en egen utbildnings
helg 14-15 januari 2006. På GR i

Karlskrona informerade 101:s tre
kommitteordföranden om
kommittéernas arbeten. VDG
examen var den 31 mars på
Bromma hotell i Stockholm.

FUU har rapporterat på
samtliga GR möten. FUU har
dessutom haft ett eget möte den
31 maj i Stockholm för att planera
konferensen den 8 oktober.

Bengt Grönwall, FUU ordförande

2005/06

Rapport 2
Kommittén för
Ungdomsverksamhet.

Verksamhetsberättelse Lions
Ungdomsutbyte.
Kommittén har bestått av YED
Hans Folkesson, BYED Jan
Lofjärd samt distriktens YEC.
Kommittén har under året varit
representerad på följande möten:
4 st GR-möten, Internationellt
YE-möte i Leipzig, NSR i
Kuusamo samt RM i Trollhättan.

Under hösten 2005 hölls
ett utbildningsseminarium för
samtliga YEC i Arlanda Stad. Här
behandlades de rutiner som gäller
för själva utbytet, inkommande
såväl som utgående. Dag två var
representanter för kommande
sommarens svenska läger inbjud-
na för att utbyta erfarenheter och
skapa nätverk.

Utländska läger. Vi har
skickat ut 86 ungdomar till 25
olika länder under året.

Under året var det planerat
att vi skulle börja använda oss av
en ny elektronisk anmälnings-
blankett, AF, men tyvärr så har det
istället blivit flera olika sådana
och viss oreda råder om vilken
som skall gälla.

Vi har varit befriade från
allvarliga missöden under året,
både vad gäller resor, värdfamilj-
och lägervistelse.

Återigen vill jag framhålla
det goda samarbete vi har med
våra Nordiska grannländer. Det är
viktigt att just vi kan stå enade
gentemot många andra större
länder på Europaforum och
liknande arrangemang.

Oskarhamnslägret. Även
detta år har dessa båda läger
bedrivits av Oskarhamns
Folkhögskola med ekonomiskt
stöd av Lions. Det är två olika
läger med två olika åldersför-
delningar på deltagarna. Ekono-
min har förbättrats betydligt under
de senaste åren.

Ungdomar från Australien.
Under jul- & nyårshelgen har vi

haft 4 ungdomar från Australien i
Sverige som  under en 3-
veckorsperiod vistats i olika
värdfamiljer runt om i landet.

Hans Folkesson, YED MD 101

Verksamhetsberättelse
Svenska ungdomsläger.
Under 2005 anordnades 3 st.
Internationella ungdomsläger i
Sverige. Distrikt N: Camp
Sundsvall. Distrikt U: Camp
Sigtuna. Distrikt S: Camp Tollarp.

Ungdomar från 24 länder
deltog i lägerverksamheterna.
Lägren genomfördes med mellan
23 och 29 deltagare. Det visade
sig att det var svårt att fylla lägren
med svenska ungdomar(totalt
15.), men det fanns några på varje
läger.

Planeringarna för respek-
tive läger genomfördes utan några
större problem. De ekonomiska
kalkyler som satts upp utav re-
spektive distrikt hölls.

Att finna värdfamiljer i tid
har tidigare visat sig vara en
stötesten och årets läger var inget
undantag. Alla ungdomarna hade
en värdfamilj, men i vissa fall
dröjde det innan alla placerade.

Jan Lofjärd, BYED

Rapport 3
Narkotikakommittén

Kampanjen för verksamhetsåret
2005-06 ”Knarkhundar/
narkotikasökhundar” mottogs
positivt i vårt multipeldistrikt och
fyra distrikt har också rapporterat
om lyckade insamlingar och
överlämnande av hundar till
Tullverket. Enligt besked från
PGRO Lennart Löf, har hundar
för narkotikasök överlämnats till
Tullverket från distrikten 101-A,
101-B, 101-GD, 101-VG samt
från LC Staffanstorp. (Målet för
aktiviteten under verksamhetsåret
sattes till insamlade medel för 5
hundar). Samarbetet med, och
uppskattningen från, Tullverket
har varit mycket positiv.

Den 16 november 2005
deltog MDNO Bo Sahlén och
BMDNO Gunilla Lilja-Persson i
konferensen Förebygg.nu i
Göteborg. En mötesplats med
utställning, teori och praktik samt
med forskare, politiker och
praktiker kring drogfrågor, i såväl
lokala och nationella som globala
perspektiv.  Arrangörer var bl a
Länsnykterhetsförbundet,
Mobilisering Mot narkotika, Hela
Människan, Folkhälsokommittén,
Kunskapskällan, Drogförebyg-

garna, Alkoholkommittén, IOGT-
NTO och CAN.

Multipeldistriktets
sedvanliga höst- och vårkon-
ferenser kring Lions-Quest och
Narkotikafrågor har genomförts
på Scandic Hotel, Upplands
Väsby. Deltagare har varit
distriktens Lions Quest och
Antidrogansvariga. Intres-santa
föreläsare och rapporter har
funnits på programmen. Under de
uppskattade seminariehelgerna har
deltagarna fått många goda idéer
och uppslag för det kommande
verksamhetsårets aktiviteter och
arbete. Ett stort tack till Lions
Quest-kommittén och Ingmar
Nordström för ett gott samarbete
och för trevliga och trivsamma
samarrangemang.

Under verksamhetsåret har
arbetet med frågor kring droger
och droganvändning bedrivits
mycket förtjänstfullt i de olika
distrikten. Ansvariga kommitté-
representanter har deltagit såväl
som informatörer som inspira-
törer, för att ge stöd till våra
klubbar, vid bl a zon- och
distriktsmöten. Att ett fortsatt
starkt arbete och engagemang
inom Sveriges Lions, i kampen
mot droger och droganvändning,
röner stor uppskattning från vår
omvärld och är av stor betydelse i
samhället kan många såväl inom
som utanför vår organisation
vittna om.

Som styrelseledamot i
CAN och representant för Lions
Clubs International i Sverige har
jag, under verksamhetsåret,
deltagit i fyra styrelsemöten hos
Centralförbundet för alkohol- och
narkotikaupplysning.

Kommittémedlemmar
under verksamhetsåret har varit:
PDG Bo Sahlén, LC Tyresö.
Biträdande MDNO under
verksamhetsåret har varit Gunilla
Lilja-Persson, LC Mölndal-
Kvarnbyn

Representanter för distrikten har
varit:

101-A Anita Lemmel, LC
Stockholm. 101-B Anita
Jacobsson, LC Karlstad-Almen.
101-GD Sören Bjurström, LC
Malung. 101-N John Erik Westin,
LC Härnösand. 101-P Mats
Forsberg, LC Skellefteå. 101-S
101-SM Edor Oscarsson, LC
Växjö-Dacke. 101-SV Rolf
Täljegård, LC Oskarström.
101-U, Sven-Olov Gustavsson ,
LC Knivsta. 101-VG Östen
Byström, LC Nossebro.

MDNO  Bo Sahlén
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Rapport 4
Kommittén för
humanitär
verksamhet
Lennart Ahrnlund, Alf Werner,

Jan Seebass

Under verksamhetsåret har Pojk-
hemmet i Viljandi,Puiati
färdigställts och projektet har
avslutats. Verksamheten i Novo-
zybkov pågår med renovering av
Änglagård. Sight First II har
startat upp på bred front och
kommer att engagera Lions i
olika aktiviteter, ett sort och
viktigt projekt för synvård. För
den internationella verksamheten
har tält till katastrofområden,
Bring Quality to Life bidragit till
att Lions har fått stor uppmärk-
samhet. Här kommer samtal med
Nordens länder att ske för fram-
tida nya områden. Lions har
genom distrikt och klubbar
medverkat i många internatio-
nella projekt och vi ser än mer
idag hur viktig den internationella
verksamheten är.

Grozny
Renoveringen av pumpanläg-
gning för rening av vatten har
avslutats efter en lång och
besvärlig tid. Allt fungerar nu bra
och vi har i Lions på ett bra sätt
visat vilka resurser som finns i en
svår situation. Efter avslut fick vi
en begäran om behov av två
pumpar som inte gick att
reparera, Lions beslutade att
anskaffa dessa och detta till en
kostnad av ca 20 000 SEK.

Novozybkov, Änglagård
Verksamheten fortgår enligt plan
och allt kommer att vara klart
under 2006. 

Pojkhemmet Puiatu Särskola,
Viljandi.
Vid RM i Piteå 2003 antogs en
motion från LC Ludvika om
förbättrade sanitära förhållanden
vid pojkhemmet Puiatu i södra
Estland. Hjälpen beräknades till
1 000 000 estniska kronor, av
vilken kostnad den estniska staten
skulle betala hälften.

Under verksamhetsåret
2003 – 2004 samlades pengarna
in. Vi fick ihop 475 708 kronor.
I augusti skulle arbetena börja.
Den kontrakterade byggmästarens
cancer gjorde sig påmind, firman
gick på sparlåga. Samtidigt
hotade hälsovårdsnämnden i
Viljandi kommun att stänga
bastun vid skolan. Skolan ville ta
vårt bidrag till att reparera bastun

och för de estniske pengarna göra
en enklare reparation av
toaletterna i våning två. Efter stor
vånda godkände jag förslaget. I
december 2004 besiktigades
bygget av Lennart Ahrnlund och
mig för att se om beslutet var rätt.
Beslutet godkändes och det beslöts
att för de resterande 200 000
estniska kronor skulle vi låta rusta
sanitetsutrymmena på våning tre.

Som en motprestation till
vår satsning har den estniska staten
bidragit med 1MEEK till matsal
och kök. 80 000 EEK till toaletter
våning ett . Tvättstuga 491 000
EEK, tak till bastu och tvättstuga
600 000 EEK. Totalt 2,17 MEEK.

För vår satsning på
700 000 EEK har vi byggt bastu
med omklädningsrum, duschrum
på våning ett och två sanitetsrum
på våning tre.

När man bedömer det
förändrade behovet av sanitetsrum
skall man betänka de finska och
baltiska folkens tradition att bada
bastu, det är en del av kulturen.

Vid projektets avslutning i
december 2005 konstaterade
skolans föreståndare (och tidigare
även landshövdingen i Viljandi
län) att svenska Lions satsning på
sanitetsutrymmena i Puiatu varit
mycket värdefullt för pojkarna
under en känslig tid i deras
utveckling 8 – 16 år.

Lionklubbarna och Zonta
klubben nominerade mig att hedras
som en av de 100 som gjort något
bra för Estland under 2005. Jag
fick ta emot en medalj och diplom
ur Estlands president Arnold
Rüüttis hand vid en högtid i
Tallinns konserthall den 4
december.

Sveriges Lions represen-
terades av DG Liss-Britt Landén
som ersättare för GRO Lennart
Löf.

Allt slit med projektet och
hjälparbete däromkring har givit
mig energi att fortsätta med
lionarbetet. Lions är en interna-
tionell hjälporganisation. En lion
kan med envishet hjälpa män-
niskor i andra länder till en dräg-
ligare tillvaro

Sammanfattning (SEK):

Insamlade medel 475 708
Projektet 428 030
Resor               27 124
Projektkostnad                 4 762
Resterande medel   15 792

Estniska staten          1 542 418
Total omslutning       2 018 126

Alf Werner, LC Ludvika

projektledare

Rapport 5
Handikappkommittén

Riksmötets beslut i Halmstad år
2005 har legat till grund för
verksamheten. Efter olika
projektpresentationer har sedan
Guvernörsrådet under verksam-
hetsåret fattat beslut om verk-
samheten. Den mix av olika
insatser som vi gör är väl
balanserad. Vi uppmärksammar
goda idrottsprestationer och vi
stödjer Svensk Handikappidrott,
därför att goda förebilder ger en
mångfald av effekter. Det finns en
idrott för varje handikapp och att
utöva idrott är det i särklass
viktigaste rehabiliteringsinstru-
mentet.

Efter beslut av Bragd-
lejonjuryn utdelades priser vid
Riksmötet i Trollhättan till
Viktoria Wedin och till Fredrik
Andersson. Viktoria är en av
världens absolut bästa sport-
skyttar och Fredrik presterar
mycket förnämliga resultat inom
bordtennisen. Elvira Kivi fick
mottaga ett Uppmuntringspris för
sina prestationer inom judo-
området.

Vi har uppmärksammat
engagerade insatser för egen del
utifrån en nästan hopplös funk-
tionshindersituation, där målet är
en höjd livskvalitet. Osjälviska
insatser för andra med funktions-
hinder har vi också uppmärksam-
mat. De goda förebilderna är
ovärderliga för oss alla. Efter
beslut av Livskvalitetsjuryn
utdelades priser vid Riksmötet
Trollhättan till Magnus Andén,
Joakim Svedlund och Kerstin
Svensson. Ungdomshandikapp-
idrotten har tidigare varit ett
försummat aktivitetsområde i vårt
land, men det börjar nu bli bättre
och vi stödjer olika aktiviteter.
Svenska Ungdomsspelen i
Handikappidrott på Stockholms
Stadion och Lions Cup i Malmö
har fått ekonomiskt stöd och
duktiga ungdomar: Elvira Kivi
judo, Nathalie Nilsson friidrott,
Christoffer Hagdahl boccia,
Josefin Abrahamsson bordtennis
och Andreas Kemdal friidrott, har
blivit uppmärksammade i sam-
band med Bragdlejonjuryns
arbete. Lions insater för
utveckling av den svenska
Handikappidrotten är ovärderlig.
Vi är en betydelsefull sponsor och
vi vill profilera elitidrotten mot
bakgrund av den stimulerande
betydelse som den utgör för alla
som kommer i kontakt med
handikappidrottens möjligheter.
Vårt stöd stimulerar också andra

sponsorer, utveckling av olika
handikapphjälpmedel etc. Klub-
barnas insatser för att stödja
handikappidrotten är imponerande
och vi satsar nu på kommande
Paralympics. Det är värt att
påpeka att, vid Paralympics i
Aten, tog Sveriges Lions
Bragdlejon 14 stycken av 21
stycken svenska medaljer.

Vi är hela tiden beredda
att ge stöd för att stimulera ett
nytänkande när det gäller teknik,
nya vårdformer, informations-
spridning etc. Förberedelser har
pågått för ett projekt där ridning-
ens stora rehabiliteringsmöjlig-
heter skall bli föremål för en
studie. Kontakter i olika former
med myndigheter, organisationer,
media och enskilda har i övrigt
ägt rum under verksamhetsåret
och ett 10-tal bidragsförfrågningar
har behandlats. Vi har arbetat med
kunskapsfrågor, attitydfrågor,
bemötandefrågor och vi har
förstärkt den funktionshindrades
”nödrop” inom projektet ”Gör Din
kommun tillgänglig”. Flera stora
mål har uppnåtts (allmänhetens
kunskap om problemen, respekten
för parkeringsplatserna, framkom-
ligheten för rörelsehindrade etc.)
Det har varit trögt med att starta
upp aktiviteter i vårt land baserade
på de goda erfarenheterna från
pilotprojektet i Östersund, men i
slutet av verksamhetsåret började
intresset att öka starkt och
målsättningen är att få igång en
kommun i varje distrikt. Mot
bakgrund av ”trögheten” kommer
det fortsatta arbetet att inriktas på
att förbättra informationen om
projektets möjligheter. Hörsel-
området (där den branta utvecklin-
gen av hörselskadorna oroar)
kommer att aktiveras  efter det att
våra kunskaper inom området har
förbättrats. Våra insatser är
naturligtvis mycket uppskattade
av Bragdlejon- och Livskvalitets-
pristagarna, och det anses ”stort”
inom Handikappidrotten att bli
Bragdlejon. Olika Handikapp-
organisationer och myndigheter
inom området uppskattar vårt
arbete i hög grad. Det faktum att
vi ställer oss själva till förfogande
utan att öppna plånboken har rönt
speciell uppskattning inom ”Gör
Din kommun tillgänglig”.Vi Lions
kan och skall förstärka de
funktionshindrades röst. När det
gäller Lions totala insatser för att
förbättra livskvaliteten för
funktionshindrade får vi inte
glömma de insatser som sker inom
Sight First, Oskarshamns-lägret
och mångfalden av klubbarnas
insatser.

Börje Jonson, ordförande
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.Rapport 6
Katastrofberedskapen
Katastrofberedskapen har bestått
av PDG Hans Ullberg, PDG Toni
Blom, IRD Lennart Arnlund
sekreterare och GRO Lennart Löf
ordförande. Katastrofberedskapen
har haft två protokollförda
telefonsammanträden.

Samarbetet med Statens
Räddningsverk (SRV) har fortsatt
och fördjupats. Tältprojektet
Bring Quality to Life har rönt
väldigt stort intresse av lion-
klubbarna i landet.

7 oktober 2005 inträffade
en jordbävningskatastrof i Paki-
stan. Katastrofberedskapen beslut-
ade den 9 oktober att omgående
skicka 75 tält av vintermodell till
Pakistan genom SRV:s försorg.
Med  på resan till olycksplatsen
följde Lion Lina Eiserman Ålund,
för att montera tälten och bevaka
Lions intressen på plats.

Katastrofberedskapen
beslutade också om ett ekono-
miskt bidrag till jordbävnings-
katastrof på 150 000 kr .
Katastrofberedskapen beslutade
senare att inköpa 100 tält av
vintermodell med kamin att läggas
i RSV:s lager på Landvetter.

Vid ingången av
verksamhetsåret fanns under
Katastrofberedskapen kr
1 708 725. Under året har till
Katastrofberedskapen inbetalts kr
869 070 och utbetalts kr 155 000.
Vid utgången av verksamhetsåret
fanns kr 2 422 795.
Därutöver fanns vid utgången av
verksamhetsåret under Katastrof-
beredskapen tält kr 938 008. Till
Katastrofberedskapen tält har
inbetalts kr 2 697 188 och
utbetalats kr 2 250 114.

För Katastrofberedskapen GRO

Lennart Löf

Rapport 7
Insamlingsstiftelsen
Sveriges Lions Hjälp-
fond
Styrelsen för Sveriges Lions
Hjälpfond avger härmed redovis-
ning för fondens verksamhet
under verksamhetsåret
2005-07-01 – 2006-06-30.

Fondens ändamål är att
inom ramen för Lions hjälpverk-
samhet från allmänheten samla in,
förvalta och utdela insamlade
medel. De insamlade medlen får
användas inom Sverige och
utomlands för hjälpverksamhet
bland sjuka, handikappade eller

på annat sätt hjälpbehövande.
För vård, fostran eller utbildning
av barn och ungdomar, samt för
främjande av vetenskaplig
forskning med humanitär
inriktning.

Öronmärkta bidrag till Tsunami-
katastrofens offer var klart domi-
nerande under 2005. Sveriges
Lions Hjälpfond gick in i flera
återuppbyggnadsprojekt efter
flodvågskatastrofen.

Medel till de olika
projekten betalades ut
allteftersom framsteg och avrop
gjordes i projekten. Återupp-
byggnadsarbetena tar tid och
flera projekt som Hjälpfonden
stöder pågår fortfarande. Den
sista posten av öronmärkta
medel till Tsunami-katastrofens
offer i Sydostasien kommer att
betalas ut i början av år 2007.

Jordbävningskatastrofen
i Pakistan medförde också en
stor summa pengar till vår
Hjälpfond, som har betalats ut
till 100%.

                                      kr
2005-2006
Erhållna bidrag           2 815 094
Beviljade bidrag         2 960 520

Ingen anställd personal, inga
löner eller ersättningar har
utbetalats.
Förvaltningskostnaderna har inte
överstigit 1 % av insamlade
medel.

Styrelsens sammansättning har
varit:
Ordförande: Sven Steffner
Kassaförvaltare: Göte Larsson
Sekreterare: Anders Burman

Under verksamhetsåret har
styrelsen haft fem protokollförda
sammanträden.

Sven Steffner, ordförande

Rapport 8
Röda Fjädern mot
Astma- och Allergi
1989
1989 års Röda Fjädern aktivitet
genomfördes i samarbete med
Astma- och Allergiförbundet.

De insamlade medlen 64
miljoner kronor tillfördes dess
forskningsfond. I samband med
detta erhöll Lions en styrelsepost i
Forskningsfonden. Styrelsen utses
av Astma och Allergiförbundets
kongress och utses för 3 år i taget.

epidemiologisk studie av
födelsekohort.
Risk- och friskfaktorer id astma och
allergi hos barn.
Bamse-projektet. Bearbetning av
data insamlat under barnens första
8-9 levnadsår.
Nya strategier för diagnos och
behandling av IgE-medierad allergi.
Atopic eczema – disease
mechanisms, revention and novel
treatment.
Astma hos barn och ungdomar,
riskfaktorer för utveckling av
bestående och svår astma samt
karakterisering av dessa tillstånds
olika fenotyper.

Under 2006 har fonden påbörjat en
treårig insamlingskampanj tillsam-
mans med Astma- och Allergi-
förbundet och dess föreningar.
Syftet är att etablera fonden som en
insamlingsstiftelse och bygga upp
ett insamlingsresultat på lång sikt.
Fonden har i samförstånd med SFI,
Stiftelsen för insamlingskontroll,
varnat om att det innebär ökade
insamlingskostnader under de tre
första åren 2005-2007.

Styrelsen har under året
ägnat mycket arbete åt att göra
fonden känd bland allmänheten och
påtala behovet av allergiforskning.
För att uppnå detta har bl.a.
forskningsfonden tillsammans med
förbundet deltagit i fem jubileums-
konferenser runt om i landet.
Britta Andersson och PO Damberg
deltog i Lions riksmöte i
Trollhöttan i maj 2006 och infor-
merade om forskningsfonden.
Forskningsfonden stod även för ett
seminarieinslag vid stämman.

Astma- och Allergi-
förbundet och Fonden har gemen-
samt ett Vetenskapligt råd med
representanter för de 6 centra för
allergiforskning i Sverige. Rådet
har inrättats för att  säkerhetsställa
en hög kvalitet på de budskap och
den information som har spridits
under förbundets jubileumsår 2006.

Stiftelsens kapital förvaltas
av Carlsson Investment
Management och Robur Kapital-
förvaltning AB. Aktieportföljens
avkastning har varit bättre än index
och även ränteportföljens
avkastning har varit tillfreds-
ställande.

Styrelsen har under
verksamhetsåret haft 8 ordinarie
sammanträden varav 2 varit
telefonmöte. Till styrelsen har
utgått ett arvode om 46 500 kronor.

Stiftelsens administration
har under året handlagts av Astma-
och Allergi-förbundets kansli, dock
har beslut under året tagits om att
anställa en fondsekreterare.

Vid kongressen 2004 valdes
följande styrelse:
Britta Andersson, ordförande.
Ingalill Bjöörn, Cecilia Grahn
Gunnar Hellberg, PO Damberg,
representant för Lions.
Ersättare:
Inga-May Lidström
Bengt Hultèn, representant för
Lions.

Fondstyrelsen har i enlighet med
sin stadga till uppgift att främja
vetenskaplig forskning rörande
astma, allergi och annan över-
känslighet. Styrelsen beslutar om
utdelning av forskningsanslag,
förvaltning av fondmedel samt
information av den forskning
som stöds.

Sedan 1991 har ca 95
miljoner kronor till ca 950 olika
forskningsprojekt delats ut.

Styrelsen har till sitt
förfogande en forskningsnämnd,
utsedd av förbundsstyrelsen,
som består av forskare från olika
discipliner. Det är nämndens
uppgift att bedöma inkomna
ansökningar och lämna förslag
till fondstyrelsen som sedan
beslutar om utbetalning av
fondanslag.

Under 2006 har följande
ingått i forskningsnämnden:
Ingalill Bjöörn, Astma- och
Allergiförbundet, ordförande
Marianne an Hage-Hamsten,
professor, allergolog-klinisk
forskning, Stockholm, Göran
Wennergren, professor,
allergolog-barn, Göteborg, Jan
Sundell, professor,
inomhusmiljöexpert,
Köpenhamn, Magnus Bruze,
docent, allergolog-hud, Malmö
Ulf Bengtsson, docent,
allergolog, Göteborg Alf
Tunsäter, fil.doktor, leg
psykolog, Simrishamn
Sabina Rak, professor,
allergolog, Göteborg.

Stöd till forskning
Under 2006 inkom 92 st
ansökningar om
forskningsanslag på totalt 37
miljoner kronor.
Styrelsen beslöt att dela ut 9 450
tusen kronor i forskningsanslag
samt avsätta ytterligare 550
tusen kronor för finansiering av
projekt som styrelsen finner är
särskilt intressanta ur
patientperspektiv. Större anslag
ur fondens medel 2006 har
utdelats till följande projekt:

Allergiflorastudien:
7-årsuppföljningen.
Eksem hos barn – klinisk och
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Resultat
Verksamhetsintäkterna var 0,2
miljoner kr högre än närmast före-
gående år. Ändamåls- och
administrations kostnaderna var
1,1 miljoner kr högre i jämförelse
med föregående år. År 2006 har
resurser lagts på insamlings-
aktiviteter och informations-
material samt konsulttjänster.

Insamlingskostnaderna var
totalt 1,3 miljoner kr. Resultatet
från finansiella poster är 13,3
miljoner kr. Det är 5,1 miljoner kr.
sämre än föregående år. Detta
beror på att Stockholmsbörsen
inte har haft ett lika bra år.
Sammantaget har detta  medfört
att årets resultat före fördelning
blev 5,1 miljoner kr sämre än
föregående år och efter årets
fördelning är det kvarstående
beloppet för året 3,5 miljoner kr
mot  11,6 miljoner kr för år 2005.
I övrigt hänvisas till resultat- och
balansräkning.

Fondens tillgångar var vid
verksamhetsårets slut 124, 2
miljoner kr.
Ytterligare information och
uppgifter kan lämnas av
kontaktmannen för Röda Fjädern
mot Astma- och allergi, Lion PDG
PO Damberg.

PO Damberg

Rapport  9
Stiftelsen Lions
forskningsfond för
åldersrelaterade
sjukdomar

Lions Clubs International,
Multipeldistrikt 101 (MD 101)
Sverige genomförde i samarbete
med övriga nordiska multipel-
distrikt under år 1999 en Röda
Fjäderninsamling till förmån för
forskning om åldersrelaterade
sjukdomar och andra åtgärder med
inriktning mot ökad livskvalitet
för äldre. Insamlingen genom-
fördes som en manifestation av
lionsrörelsens 50-åriga verk-
samhet i Norden. 20 % av de i
respektive multipeldistrikt
insamlade medel avsattes till
gemensamma nordiska projekt
och resterande 80 % disponeras
nationellt. Efter det att insamling-
en hade genomförts beslutade
guvernörsrådet (GR) inom MD
101 i mars år 2000 att bilda

Stiftelsen Lions
forskningsfond för ålders-
relaterade sjukdomar för förvalt-
ningen av de insamlade medlen.
Stiftelseurkunden och stadgarna

egna kapitalet uppgick således till
1 712 000 kronor. Stiftelsens
räkenskaper har reviderats av
auktoriserade revisorn Rolf
Eriksson, LC Borlänge.

Under verksamhetsåret har
styrelsen beslutat att bevilja totalt
1 635 000 kronor i bidrag. Totalt
har 11 094 100 kronor betalats ut i
forskningsbidrag sedan
verksamhetsåret 2000/2001.

Övrigt
Styrelsen har i enlighet med
stiftelsens stadgar givet in
årsredovisningen för verk-
samhetsåret 2005-2006 med
tillhörande revisionsberättelse till
bl.a. Lions Clubs International
MD 101 Sverige och Läns-
styrelsen i Stockholms län som är
tillsynsmyndighet.

Urban Möller, ordförande

Rapport 10
LEO

Förslag 1
Fråga om ändrad
formulering av § 1 i
multipeldistriktets
stadgar

Bakgrund
1. Politik och religion

I samband med översyn av
multipeldistriktets stadgar och
arbetsordning har behov upp-
kommit om vissa ändringar i § 1
av stadgarna. Det har närmast
gällt formuleringen ”Lions tar inte
ställning i politiska och religiösa
frågor…..” Bakgrunden till denna
formulering kan härledas till den
internationella stadgan (Article II)
där det står att organisationens
”purposes” (syften) skall vara

”To provide a forum for
the open discussion of all matters
of public interest; provided,
however, that partisan politics
(dvs partipolitik) and sectarian
religion shall not be debated by
club members”

Det förefaller troligt att
avsikten med formuleringen i den
internationella stadgan är att
undvika att klubbmöten (och även
övriga lionmöten) urartar till
partipolitiskt käbbel eller blir
arena för religiösa särintressen.

2. We serve – Vi tjäna

Vid GR-mötet nr 1 2006 gavs i
uppdrag åt stadgesekreteraren och
förre ordförande i RVN  att se
över stadgar och arbetsordning
och eventuell samordning mellan
dessa. Vid GR-mötet nr 3 den 11-
12 november 2006 kompletterades
uppdraget med att dessutom
ombesörja en språklig översyn av
stadgar, arbetsordning samt en
eventuell modernisering av
språkbruket i Lions etik och
syften. Vid GR-mötet kom i det
här sammanhanget frågan upp om
översättningen av det internatio-
nella mottot We serve med Vi
tjäna. Denna översättning går
tillbaka till 60-talet då det kanske
inte var så lämpligt att framhålla
vår organisation som en hjälp-
organisation. I dagsläget förefaller
det dock inte möta några hinder
att översätta We serve med Vi
hjälper.

3. FN:s deklaration om de

mänskliga rättigheterna

Lions Clubs International har
anslutit sig till FN:s deklaration
om de mänskliga rättigheterna.
Det har därvid ifrågasatts om ett
särskilt framhållande i § 1 att vi
fördömer våld och förtryck i alla
former innebär en onödig

för stiftelsen antogs av GR.
Stiftelsen förvaltas av en

styrelse som under verksamhets-
året har bestått av Lion Jurgis
Plonaitis , LC Lerum som
ordförande fram till sin död i
början av oktober 2005, PDG
Urban Möller, LC Stenungsund
som kassör t.o.m. den 13
november 2005 då han valdes till
ny ordförande, PCC Björn
Wahlenius, LC Trollhättan som
kassör fr.o.m. den 13 november
2005 och PDG Charles Rossheim,
LC Odensbacken som sekreterare.

Stiftelsens ändamål är att:

- Främja vetenskaplig
forskning rörande
åldersrelaterade
sjukdomar.

- Lämna stöd till åtgärder
för att höja äldres
livskvalitet.

- Informera om stiftelsens
verksamhet.

- Utdelning av medel.

Mot bakgrund av att Röda
Fjäderninsamlingen i Sverige gav
ett sämre resultat än förväntat och
att målsättningen är att långsiktigt
stödja forskning och andra
åtgärder för höjd livskvalitet för
äldre har styrelsen beslutat (den
24 februari 2001) att stöd till
forskning i princip ska utgöras av
forskarstipendier för att på så sätt
stödja och bidra mera långsiktigt
till bl.a. rekrytering av unga
forskare till en inom medicinen
mindre attraktiv sektor.

Under verksamhetsåret har 46
ansökningar om bidrag kommit in.
Beloppen i ansökningarna
varierade från 50 tkr – 1 817 tkr.
Följande bidragsbelopp delades ut
till forskare vid respektive
institution:

400 000 kr, Ellinor Nordin,
Umeå Universitet

275 000 kr, Birgitta Olofsson,
Umeå Universitet

240 000 kr, Vilmantas Giedraitis,
Uppsala Universitet

480 000 kr, Eva Elgh,
Umeå Universitet

240 000 kr, Tony Pellfolk,
Umeå Universitet

Ekonomi
Balansräkningen per den 30 juni
2006 visar att tillgångarna uppgår
till 2 227 659 kronor varav
515 000 kr utgjorde beslutade
ännu inte utbetala bidrag. Det

Inom flera distrikt har man arbetat
intensivt med att informera
lionmedlemmar om den stimulans
det ger att ha en LEO klubb
knuten till den egna lionklubben.
Vidare man gjort insatser för att
nå ut med information om LEO
till ungdomar. Dock har arbetet
inte resulterat i att några nya
klubbar har etablerats under
verksamhetsåret. De redan
etablerade LEO klubbarna har var
och en haft trevliga aktiviteter,
som gett både sin egen klubb och
sin Lions klubb mycken glädje.

Varje LEO klubb har egna
projekt dit de riktar de insamlade
medlen och ibland gör man
gemensamma insatser tillsammans
med sin Lions klubb. Insatserna
har också varit att synliggöra sin
verksamhet och att delta i olika
projekt och inte enbart arbeta med
insamling av medel. Speciell
inriktning har man haft på att
hjälpa barn och ungdom i Sverige
och internationellt.

LEO Sölvesborg arran-
gerar, tillsammans med sin fadder-
klubb LC Sölvesborg, varje år ett
ungdomsläger i Litauen. På det
lägret deltar även LEO:s från
övriga klubbar i Sverige.

LEO Göteborg stod som
arrangörer för årets Riksmöte,
som gick parallellt med Lions
Riksmöte.

Det goda arbete som görs
i LEO klubbarna är viktig för
Lions och för dess framtid.

Kenneth Persson, kontaktperson

LEO
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upprepning av det som redan står
bland annat i deklarationen. Det
kan nog sägas ha ett särskilt värde
för medlemmarna att denna del av
deklarationen lyfts fram, eftersom
man kan förmoda att inte alla
känner till vad den omfattar med
sina 30 artiklar1.

Fotnot 1 Artikel 3: Envar
har rätt till liv, frihet och personlig
säkerhet. Artikel 4: Ingen må
hållas i slaveri eller träldom;
slaveri och slavhandel i alla dess
former äro förbjudna. Artikel 5:
Ingen må utsättas för tortyr eller
grym, omänsklig eller förnedrande
behandling eller bestraffning.
Artikel 9: Ingen må godtyckligt
anhållas, fängslas eller lands-
förvisas. Artikel 18: Envar har rätt
till tankefrihet, samvetsfrihet och
religionsfrihet. Artikel 19: Envar
har rätt till åsiktsfrihet och
yttrandefrihet.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Godkänna den nya formule-
ringen av § 1 i multipeldistriktets
stadgar enligt nedan:

§ 1 Multipeldistrikt 101 Sverige är
en del av Lions Clubs Internatio-
nal  som är en internationell
sammanslutning av klubbar vilka
genom vänskap och aktiva insats-
er hjälper människor i nöd  eller
av annan orsak behöver vår hjälp
och främjar fred i världen.

Genom Lions Clubs International
är lionrörelsen i Sverige ansluten
till FN:s deklaration om de
mänskliga rättigheterna och
fördömer därmed bl a våld och
förtryck i alla former.

Alla lionmöten skall vara forum
för öppna diskussioner av frågor
av allmänt intresse utan inbland-
ning av partipolitik och religiösa
särintressen.

Utöver Lions Clubs Internationals
valspråk ”We serve – Vi hjälper”
är multipeldistriktets motto ”Lions
för samhällsansvar och livs-
kvalitet”.

Förslag  2
Fråga om vissa
ändringar i multipel-
distriktets arbets-
ordning.

Bakgrund
Guvernörsrådet har vid sitt
sammanträde 10-11 november
2006 beslutat föreslå några
ändringar i multipeldistriktets
arbetsordning.

1 Förhandlingsordningen vid

Riksmöte § 11f

Nuvarande text lyder (Val av)
…ordförande och två ledamöter i
riksvalnämnden. Guvernörsrådet
föreslår att förhandlingsordningen
ändras till (Val av) …tre leda-
möter varav en väljs till ord-
förande i riksvalnämnden.

2 Val av auktoriserat

revisionsbolag

Det var otydligt vid RM 2006
vilken instans det var som
föreslog Riksmötet välja
auktoriserat revisionsbolag. Av
den anledningen föreslår
guvernörsrådet att riksvalnämnden
tilldelas uppdraget att i samråd
med arbetsutskottet granska
offerter från utomstående
revisionsbolag. Antalet offerter
skall vara minst tre offert-
förfrågningar och offertmot-
tagning handläggs av lionkontoret
som vidarebefordrar offerterna till
riksvalnämnden. Infordran av
offerterna skall ske vart 3:e år
men varje Riksmöte skall besluta
om externt revisionsbolag och
förtroendevalda revisorer.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Ändra förhandlingsordningens §
11f till: (Val av) ..tre ledamöter
varav en väljs till ordförande i
riksvalnämnden.

- Införa följande ändring i
arbetsordningens § 14 för
riksvalnämnden: - vart 3:e år ta
emot offerter (minst tre till
antalet) från utomstående
revisionsbolag.

- Införa följande tillägg i
arbetsordningens § 16 för
riksvalnämnden: Riksvalnämnden
skall dessutom lämna förslag till
Riksmötet om auktoriserat
revisionsbolag.

Förslag 3
Vissa ändringar vad
avser controllern

Vid GR-mötet 25 maj 2006 i
Trollhättan beslöt guvernörsrådet
att till nästa Riksmöte i Jönköping
hänskjuta förslagen om vissa
ändringar i controllerns kravspeci-
fikation (§ 12 b i stadgan) och i en
ny paragraf i arbetsordningen (§
12) fastlägga en arbetsbeskriv-
ning för controllern.

Guvernörsrådet föreslår
att Riksmötet beslutar att:

- Att § 12b i multipeldistriktets
stadgar kompletteras med följande
text:

Multipeldistriktets controller skall
ha kunskaper i och dokumenterad
erfarenhet av ekonomisk redo-
visning. Controllern skall ha bred
kunskap om och stor erfarenhet av
den verksamhet som bedrivs inom
Lions. Vid bedömning av erfaren-
het och kunskap skall den som
kandiderar till funktionen som
controller ha tjänstgjort en hel
mandatperiod som distrikts-
guvernör eller bedöms på annat
sätt ha införskaffat motsvarande
kunskap och erfarenhet.

- Att i arbetsordningen införa en
ny § 12 med följande text:

Multipeldistriktets controller har
under guvernörsrådet och
guvernörsrådets ordförande det
övergripande ansvaret för mul-
tipeldistriktets redovisning.
Controllern skall skaffa sig god
kunskap om multipeldistriktets
ekonomiska redovisningssystem.
Controllern skall lämna förslag till
guvernörsrådet så att verksam-
heten bedrivs på ett,  ur ekono-
misk synvinkel, effektivt och
ändamålsenligt sätt.

Förslag 4
Bragdlejon/livskvalitet

Vid tidigare Riksmöten och senast
vid Riksmötet i Trollhättan antogs
handlingsprogram för Handikapp-
fondens arbete. Arbetet har
fortskridit enligt av Guvernörs-
rådet fastställda projektplaner.
RM år 2006 i Trollhättan
beslutade att vi skulle fortsätta
arbetet med tema: ”Gör Din
kommun tillgänglig för den
funktions hindrade”. Östersund

har varit och är fortfarande ett
pilotområde för aktiviteten. Under
verksamhetsåret har information
skickats till ett antal klubbar som
visat ett intresse för en aktivitet,
och som skulle kunna utgöra de
goda exemplen för övriga.  Det
gäller delaktivitet “Respektera
Handikapparkeringsplatserna”,
som ger en god inblick i funk-
tionshinderområdets problem,
skapar kontakter med handikap-
porganisationerna och med
berörda myndigheter och en
mångfald av olika samhällsorgan.
Med hjälp av denna nya kunskap
kan sedan Lions fortsätta arbetet
inom en mångfald olika funktions-
hinderområden. Arbetet i Öster-
sund har genererat många resultat
och det är därför numera naturligt
att kontakta Lions när det upp-
kommer problem eller nya idéer.
Lions kan numera spela en
mycket stor framtida roll som
översättare, medlare och
informatör mellan olika intres-
senter. Det faktum att vi bjuder på
oss själva och inte ”öppnar
plånboken” har uppskattats
mycket.

Tryggheten för synskada-
de och rörelsehindrade har
väsentligt förbättrats tack Lions
olika insatser. Lyckade entré-
satsningar till Handelsbanken,
Lindex och Vero Moda utgör de
goda exemplen för övriga närings-
verksamheter där arbetet fort-
sätter. Förberedelser pågår för att
senare aktivera hörselområdet,
som är det område där stör-
ningarna tyvärr ökar på ett
dramatiskt sätt. Det finns mycket
att göra.

Sveriges Lions Bragdlejon
med åtföljande stipendier till en
kvinnlig och en manlig fram-
stående handikappidrottare är
mycket uppskattade. Det finns
anledning att fortsätta denna
verksamhet. Under verksamhet-
såret 2002-2003 beslutades
dessutom att i samband med
Svenska Ungdomsspelen på
Stockholms Stadion uppmärk-
samma berömvärda prestationer.
Detta stöd bör fortsätta. Det finns
också anledning att i likhet med
tidigare år uppmärksamma andra
framstående insatser inom handi-
kappområdet via “Sveriges Lions
pris för Livskvalitet” som genom-
förts vid Riksmötena under åren
1997-2006, och som också
genomfördes vid Riksmötet i
Jönköping år 2007.

En medveten satsning på
handikappidrott görs för att
stimulera till bättre idrotts-
prestationer, till ökad stimuli för
breddidrotten och till utveckling
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av olika hjälpmedel. Idrotten är
den viktigaste rehabiliterings-
möjligheten både ur fysiska och
psykiska hälsoaspekter. Sveriges
Lions är en viktig sponsor och
klubbarna har via generösa
klubbidrag givit sitt viktiga stöd.
Stödet har haft betydelse för den
svenska truppens framträdande
insatser vid Paralympics och nu
fortsätter satsningen inför
Paralympics i Peking 2008. Det är
värt att omnämna att vid
Paralympics i Aten år 2004 togs
hela 14 st. medaljer av totalt 21 st.
av Lions Bragdlejon.

Handikappfonden vill i
övrigt hålla en hög beredskap för
att kunna ge vårt stöd till ett
nytänkande inom olika vård-
former, nya rehabiliterings
tekniker, informationsaktiviteter
med mera.

För Handikappfondens
fortsatta verksamhet behövs
klubbarnas ekonomiska stöd
under kommande år.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Handikappfonden skall fortsätta
utdelningen av BRAGDLEJON-
ochLIVSKVALITETSPRISERNA
och ha möjligheter att komplettera
med andra områden efter beslut av
Guvernörsrådet.

- Handikappfonden skall bereda
olika förslag till Handikapprojekt
eller Handikappstöd och därefter
presentera förslagen för Guve-
nörsrådet, som beslutar i ärendet.

- Handikappfonden skall fortsätta
att utveckla aktiviteten ”Gör Din
kommun tillgänglig”. Information
skall skickas till samtliga klubbar.
Arbetet inom hörselområdet
aktiveras.

- Rekommendera bidrag till
Handikappfonden med minst 40
kronor per medlem, varav 20
kronor skall  användas som aktivt
stöd till Svensk Handikappidrott
och dess satsningar på Paralym-
picsdeltagande. I bidraget inräk-
nas eventuella beställningar av
Gåvobevis.

Börje Jonson

Förslag 5
Medel till
”Pengapåsen”

För att finansiera projekt på MD
101 behöver Pengapåsen tillföras
medel.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Rekommendera klubbarna att
betala in 100 kronor per medlem
till Pengapåsen för verksamhets-
året 2007-2008.

Förslag 6
Katastrofberedskapen

Katastrofberedskapen har beslutat
om bidrag med tält till Sri Lanka
med 330 000 kr och pumpar till
Grozny med 25 000 kr.
Katastrofberedskapen behöver
fyllas på.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Rekommendera klubbarna att
betala in 80 kronor per medlem
till Katastrofberedskapen för
verksamhetsåret 2007-2008.

Förslag 7

Förslag 8
Oskarshamnslägret

Två handikappläger har med stor
framgång drivits i Oskarshamn
under många år. Lägren anordnas
för människor med funktions-
hinder. I det ena är de omkring 20
deltagarna i åldern mellan 18 och
45 och i det andra är de cirka 20
deltagarna över 45 år.

Kommande sommar
planeras ett gemensamt läger med
max 35 deltagare, mellan 11 och
20 juni.

5700 kronor per deltagare
är avgiften, som i regel betalas av
sponsorklubb. Den totala läger-
kostnaden är emellertid på drygt
7000 kronor per deltagare
respektive assistent. Ett årligt till-
skott behövs därför för att bedriva
verksamheten enligt plan.

Jan Lofjärd

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Rekommendera klubbarna att
betala in 5 kronor per medlem till
Oskarshamnslägret för verk-
samhetsåret 2007-2008.

Medel till Orkester
Norden

Årets Orkester Norden är uttagen
och turnéplanen håller på att
fastställas. Konserter kommer att
ges i Norge, Sverige och
Danmark. Bland annat kommer en
konsert att genomföras i Vara
Konserthus den 3 juli kl 19.30 och
för denna är Lions distrikt 101 VG
arrangör. Biljetter à 200 kr kan
beställas från LC Vara via internet
på e-mailadressen:
on-vara@lions.se. Bekräftelse
sker också per e-mail. Biljetterna
är ej numrerade och placeringen
är fri.

Lennart Fridén, Finn Bangsgaard

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Rekommendera klubbarna att
betala in 10 kr per medlem till
Orkester Norden för verksamhets-
året 2007-2008.

Förslag 9
Röda Fjädern,
Hjärnfonden

Hjärnforskarna i Sverige tillhör de
bästa i världen och vi står idag
inför flera viktiga genombrott
inom neuroområdet. Trots detta
har hjärnforskningen under
decennier varit svårt underfinan-
sierad vilket försenat forsknings-
resultat som kan ge sjuka män-
niskor en bättre tillvaro eller
förhindra att friska blir sjuka. I
syfte att ekonomiskt främja
neuroforskningen och samtidigt
sprida information om hjärnan
bildades Hjärnfonden för 10 år
sedan.

Hjärnfonden är en ideell
skattebefriad insamlingsstiftelse
som arbetar med att främja
forskning och informera om
hjärnan, den friska och den sjuka.
Hjärnfonden har inga kommunala
eller statliga bidrag utan finan-
sieras genom privata donationer.
De bidrag som samlas in av
Hjärnfonden går oavkortat till
forskning och information.

Varje år delar Hjärnfonden
ut stipendier till forskare som
nyligen doktorerat, så kallade

post doc stipendiater. 2006 fick 29
stipendiater dela på 7 miljoner
kronor.

Hjärnfonden delade 2006
även ut 12 miljoner i forsknings-
anslag. Styrelseordförande för
Hjärnfonden är Kjell-Olof Feldt.

Hjärnfonden vill inleda ett
samarbete med Lions för att
tillsammans stärka det finansiella
stödet till forskningen om
beroende – en hjärnsjukdom där
rätt forskning kan leda till resultat
som skulle kunna förändra livet
till det bättre för många.

Om Beroende
Beroendesjukdom är ett mycket
stort, delvis dolt, samhällsproblem
som kan leda till mänskliga
tragedier, annan sjukdom,
olyckshändelser eller kriminalitet
och som är förknippat med
enorma kostnader.

Alkoholberoende,
spelberoende och drogberoende är
tre exempel, många fler finns.
Beroendesjukdomarna har det
gemensamt att de alla är hjärn-
sjukdomar som uppkommer hos
vissa individer som exponeras för
beroendeframkallande ämnen eller
aktiviteter och att de med dagens
kunskaper inte går att bota.

Modern hjärnforskning,
inte minst av svenska forskare,
har inneburit att kunskapen om
hjärnans belöningssystem ökat. Vi
vet nu att belöningssystemet - som
normalt ska belöna oss för sådant
som gör att vi överlever som
individer och som art – mat,
dryck, motion, sex – kidnappas
när ett beroende uppstår.

Nervbanorna kopplas om
tills den sjuke till sist endast
upplever njutning av det som hon
eller han blivit beroende av. Vi vet
även att det finns starka ärftliga
riskfaktorer för beroendesjukdom.
Somliga drabbas alltså mycket
lättare än andra.

Med rätt stöd till våra
forskare finns all anledning att
vara optimistisk vad gäller
framtiden. Eftersom de kemiska
och strukturella förändringarna i
hjärnans belöningssystem i
huvudsak är likartade oavsett
vilket beroende det gäller, kom-
mer kunskap inom ett beroende-
område att kunna överföras till ett
annat.

Hjärnfonden (nedan kallad HF) i
samarbete med Lions.

Syfte
I syfte att finansiellt stödja
neuroforskningen om beroende
vill HF etablera ett samarbete med
Lions. Genom samarbetet vill vi
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även öka HF´s synlighet och
sprida information om hjärnan –
den sjuka och den friska.

HF´s övergripande målsättning är
att samarbetet med Lions
resulterar i en gemensam kampanj
– Röda Fjädern – för
beroendeforskning 2008/2009.
Kampanjen ska;
… generera medel för
forskning om beroende
… öka allmänhetens kunskap
om beroende som en sjukdom i
hjärnan
… öka HF´s/Lions synlighet
och igenkänningsfaktor
… etablera nya nationella
kontakter inom ideell och privat
sektor

Medlen som samlas in ska öron-
märkas med kampanjnamnet och
ska oavkortat gå till forskning om
beroende.  HF ska administrera
redovisningen av de insamlade
medlen.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Ge Guvernörsrådet i uppdrag att
utreda förutsättningarna för en
Röda Fjädern 2009 tillsammans
med Hjärnfonden, samt att
Riksmötet ger Guvernörsrådet i
uppdrag att efter nödvändig
utredning besluta om en eventuell
kampanj.

Förslag 10
Familjerabatt

På Lions internationella årsmöte,
Convention, i Boston 2006
beslutades att en familjerabatt för
medlemmar boende på samma
adress skulle genomföras från
verksamhetsåret 2006-2007.
Beslutet gäller endast den
internationella avgiften. Guver-
nörsrådet vill, tillsammans med
tidigare tagna beslut, verka för
ökad medlemsvärvning. Förslaget
bör prövas och utvärderas.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- Familjerabatt ska införas för
medlemmar boende på samma
adress i enlighet med det
internationella förslaget för
verksamhetsåret 2007-2008.
Utvärdering ska göras under
kommande verksamhetsår så att
ett eventuellt nytt förslag kan tas
på Riksmötet i Uppsala 2008.

Förslag 11
Kalendrar

Många klubbar antog förslaget om
att sälja kalendrar till insamlingen
för Sight First II. Ny kalender kan
tryckas som en fortsatt möjlighet
till insamlingen. Klubbarna ska
ges tillfälle att tacka nej till
upplaga.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- En ny kalender ska tryckas samt
att klubbarna ska kunna tacka nej
före ett bestämt datum.

MOTIONER

MOTIONER

Motion 1
Angånde
medlemsantal för
fullvärdigt distrikt

LC Brunflo har många medlem-
mar med mångårigt medlemskap
som anser att frågorna om
medlemsrekrytering och full-
värdiga distrikt har tagit för stor
plats inom rörelsen. De två
frågorna har varit de mest debat-
terade och återkommande på alla
nivåer inom lionrörelsen under
mycket lång tid. Eftersom frågor-
na kvarstår år efter år måste något
drastiskt göras så vi slipper alla
dessa uppmaningar om nyrekry-
tering och hot om sammanslag-
ning av distrikt.

Nyrekryterade medlemmar
tröttnar snabbt om vi inte har
andra mer intressanta frågor att
syssla med i vår verksamhet

I dagens samhälle har
konkurrensen om folks fritid och
ideella engagemang hårdnat och
både vi inom Lions och andra
föreningar och organisationer får
nog acceptera ett vikande
medlemsantal.

I dagsläget (2007-02-05)
är 5 distrikt under gränsen på
1250 medlemmar och inom kort
kan ytterligare 1 eller 2 distrikt
hamna under gränsen. Inom något
år kan det alltså vara så att endast
30 % av distrikten är fullvärdiga
vilket klart och tydligt visar att
något måste göras åt den
”magiska” siffran 1250.

LC Brunflo föreslår att
gränsen för minimiantalet med-
lemmar för att vara ett fullvärdigt

distrikt tas bort eller sänks rejält.
LC Brunflo yrkar därför

att Riksmötet beslutar att ge
Guvenörsrådet i uppdrag att
arbeta med frågan på internatio-
nell nivå.

För LC Brunflo

Claes Göran Larm

LP

Distrikt 101N tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet har genom vår
internationelle director fått veta
att frågan är under behandling av
internationella styrelsen.

Guvernörsrådet förslår att

Riksmötet anser att

motionen är besvarad.

Motion 2
Angående den
internationella
inträdesavgiften

När vi nu har det svenska med-
lemsregistret i full funktion så
innebär det att klubbarna gör allt
arbete själva vad det gäller
registervård och införande av nya
medlemmar i registret. Mot den
bakgrunden finner Lions Club
Kumla inte det motiverat att
internationella kontoret tar ut en
inträdesavgift på 25 US-dollar för
varje ny medlem. Inträdesavgiften
ökar kostnaderna för de klubbar,
som är framgångsrika i sin
rekrytering av nya Lions. Den kan
också ha en negativ effekt vid
rekrytering av nya medlemmar.

Det kuvert som kommer
från internationella kontoret med
bland annat dekaler och märke bör
ekonomiskt kunna rymmas i den
internationella medlemsavgiften.

Mot bakgrund av
ovanstående föreslår vi att Riks-
mötet ger guvernörsrådet i
uppdrag att hos internationella
styrelsen aktualisera ett slopande
av den internationella inträdes-
avgiften för nya medlemmar.

Lions Club Kumla, Per-Göran

Andersson, president

Motion 3
Angående ändrad
svensk översättning
av ”We serve”

I augustinumret av “The Lion”
publiceras den internationella
presidentens program 2006-2007 -
i svensk översättning. Parollen
”We serve” klingar väl på
engelska, men den svenska
översättningen ”Vi tjäna” är enligt
vår uppfattning dels formellt
felaktig och dels allmänt
olämplig.

I uttrycket ”Vi tjäna”
används pluralformen av verbet
tjäna, något som var korrekt fram
till mitten av förra seklet. I
modern svenska används dock
inte inte pluralformerna – vi
skriver inte ”vi äro” utan ”vi är”,
inte ”vi arbeta” utan ”vi arbetar”
och inte ”vi tjäna” utan ”vi
tjänar”.

Verbet tjäna har dessutom
två betydelser, dels tjäna = hjälpa,
arbeta för, assistera,  dels tjäna =
tjäna pengar, göra förtjänst. Detta
förhållande gör det klart olämpligt
att här använda verbet tjäna, då
det ger möjligheter för ”lustig-
kurrar” att ta billiga poänger. (Vi
tjäna – Ja, det har vi misstänkt
länge!).

LC Hallstahammar
föreslår att att vi i alla svensk-
språkiga publikationer ersätter ”Vi
tjäna” med ”Vi hjälper” eller ”Vi
hjälper till” eller – ännu bättre –
”Lions hjälper” eller ”Lions
hjälper till”.

Lions Club Hallstahammar

Tommy Lindström

President

Distrikt 101-B tillstyrker motio-
nen.
Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet har genom vår
internationelle director möjlighet
att föra ärendet vidare.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet bilfaller motionen.

Distrikt 101-B tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet gav på GR 3
paragraf 47:E, stadgesekreterare
Rolf Grune i uppdrag att se över
svenskan i stadgar och
arbetsordning samt även översätt-
ningen av till exempel ”We Serve”.
I övrigt hänvisas till Förslag 1.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet anser att motionen är

besvarad.
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Motion 4

För att till viss del uppnå en
föryngring på central nivå inom
Lions föreslås att till medlemmar i
verkställande utskottet, samt som
ordförande i MD 101, kommittéer
och projektgrupper ej skall väljas
någon som uppnått 70 år. Flera
andra ideella föreningar har en
liknande åldersgräns.

Sture Åhlund President

LionsClub Skellefteå

Angående föryngring
av ordförande i kom-
mittéer och projekt-
grupper

Distrikt 101-P tillstyrker

motionens grundinställning med

den modifieringen att vid val i

MD 101 till post som GRO,

vGRO, ledamot i AU eller

ordförande i kommittéer och

projektgrupper ska valförsam-

lingen sträva efter att välja

personer som inte uppnått 70 års

ålder.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet har i andra
sammanhang avvisat alla former
av diskriminering, så även
åldersdiskriminering. GR anser att
personer som ska väljas till olika
befattningar inom lionrörelsen
utses efter kompetens.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.

Motion 5
Angående arbets-
grupp som får fria
händer att komma
med förslag till åtgär-
der för Lions framtid

Utvecklingen inom Lions verk-
samhet i MD 101 har under flera
år varit kraftigt negativ och under
den senaste 10-årsperioden har
antalet klubbar minskat med 49 st
samt antalet medlemmar minskat
med ca 17 % (-2 799 st). Detta
trots att kommittéer tillsatts för att
ändra utvecklingen. Det senare är
kanske ej så underligt enär inga
förslag till åtgärder och/eller
förändringar kommer fram.

Den negativa trenden
fortsätter och medelåldern bland
medlemmarna ökar och är för

närvarande 63 år. Detta kan
jämföras med vad som redovisa-
des på årsstämman i Ericsson där
bolaget ansåg det som ett hot mot
framtida utveckling eftersom
bolagets medelålder för de
anställda uppgick till 37 år.

Genom att inte göra något
kommer medelåldern inom Lions
att öka ytterligare samtidigt som
medlemsantalet fortsätter att
minska. Det innebär att med lägre
medlemsantal måste medlemsav-
giften öka, alternativt verksamhe-
ten minska. Färre och äldre med-
lemmar kommer också att leda till
att hjälpverksamheten minskar.
Med högre avgifter och krav på
större arbetsinsats inom hjälpverk-
samheten kommer det att bli än
mer svårt att rekrytera och där-
efter behålla nya yngre medlem-
mar. Människan är rationell och
väljer den aktivitet och fritidssys-
selsättning som ger ett högt utbyte
i form av upplevelser och till-
fredsställelse för de pengar man
lägger ut.

Det finns många exempel
både inom näringslivet och andra
organisationer på vad som inträf-
far om inte man följer utveckling-
en i samhället och anpassar
verksamheten till de nya förutsätt-
ningarna. Ett exempel på detta är
det en gång världsberömda
svenska företaget Facit AB. Vad
hände? Vad var orsaken till att
bolaget ej längre är världsledan-
de? Var det konkurrenternas fel.
Knappast, de betedde sig enbart
rationellt. Var det återförsäljarnas
fel (distrikts- och klubborganisa-
tionens fel)? Knappast, de var i
många fall beroende av de
produkter de skulle sälja. Var det
fel på kunderna (de potentiella
medlemmarna)? Knappast, de
köpte en bättre och billigare
produkt. Var det fel på produkten?
Ja, den var ej längre konkurrens-
kraftig.

Skall vi lyckas att vända
utvecklingen inom Sveriges Lions
måste vi gå tillbaka till oss själva
och inse att den produkt som vi
säljer inte är konkurrenskraftig i
dagens samhälle. Vårt stora pro-
blem är kanske inte att rekrytera
nya medlemmar utan att behålla
dem som vi ändå lyckas rekrytera.
Samtidigt faller medlemmar ifrån
av åldersskäl.

Vad göres idag från
centralt håll? Vi ser inte vår
produkt vi ute i distrikten och
klubbarna får inga ideer från de
medlemsansvariga på riksnivå,
samtidigt som vi har svårt att få
gehör på våra ideer. Det budskap
vi erhåller är enbart att tillse att
nya medlemmar rekryteras. Att

plocka in nya medlemmar i
verksamheten, vilka efter relativt
kort tid lämnar organisationen,
vilken renomé skapar detta?

Jag tror inte att det i fram-
tiden blir lättare att rekrytera och
behålla nya medlemmar om vi
inte inser att vi måste se över den
produkt vi säljer, samspelet
mellan medlemmarna, lokal
klubb, distrikt, riks och internatio-
nell organisation. Vi måste ut till
medlemmarna och fråga hur de
ser på Lions och vilka förändring-
ar som måste göras. Vad är det för
ide att fylla en trasig hink med
vatten? Vi får springa många
gånger mellan vattenpumpen och
huset, men hur mycket vatten
kommer vi att få in i huset. Vi
måste inse att Lions är till för
samhället och våra medlemmar.

Vårt förslag är att en
kreativ grupp tillsättes med
förslagsvis yngre förmågor, vilka
kommer med lämpliga åtgärder.
Denna grupp bör ha helt fria
händer att komma med förslag.
Inget får vara heligt. Grupperna
skall se över policy, stadgar,
reglementen, organisation mm och
anpassa nuvarande regelverk till
dagens svenska kultur och sam-
hälle. Mycket har hänt sedan
början av föregående sekel. Om vi
fortsätter att acceptera nuvarande
regelverk och påverkan av både
andra kulturer, samt ett föråldrat
synsätt kommer Lions i Sverige
att självdö. Lions måste se till
organisationens bästa.

Sture Åhlund, Presiden LC

Skellefteå

Distrikt 101-P tillstyrker

motionen, med hänvisning till

att motionen stämmer överens

med det underlag som presente-

rades vid guvernörsrådets möte

i november 2006 och tillstyrker

att motionen får ingå som

underlag för det förnyelsearbete

som ska genomföras enligt

guvernörsrådets beslut med

anledning därav.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet beslutde på GR 3
i Linlöping, paragraf 48:1, att
tillsätta en särskild grupp som
arbetar med frågan. Guvernörsrå-
det beslöt på GR 5 i Gävle,
paragraf 67A:1-4, att förstärka
Framtid, Utveckling och Utbild-
ning (FUU) med ett marknadsråd
att utse en grupp som utreder den
centrala organisationen. Vidare att
ge FUU i uppdrag att komma med

förslag till ny kvalitetssäkrad
ledarutbilding samt att medlems-
perspektiv genom debattforum
synliggörs.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet anser att motio-

nen är besvarad.

Motion 6
Jul-CD

Sammanfattning av idén. I
Sveriges Zoner finns det många
härliga dialekter och julminnen.
Klubbarna ska gå omkring och
intervjua olika personer, runt om i
Sverige. Inspelningarna samman-
ställs på en Jul-CD som säljs i
samband med julen 2007, samti-
digt som Lions fyller 90 år.
Syfte med att skapa en Jul-CD.
1. Sprida varumärket Lions. I
skivans häfte bör det finnas en sida
med Lionsinformation.
2. Sälja skivan och få in pengar till
lionsverksamhet. Här kanske vi
ska trycka på att intäkterna från
skivan går till lokal hjälp, t.ex.
handikappad ungdom. Det kan ge
de lokala klubbarna ett bra
försäljningsargument.
3. Bevara dialekter och minnen.
Minnen och dialekter försvinner,
vi kan bevara dem.
4. Skapa en gemenskapskänsla för
Lions i Sverige. Klubbarna vet att
andra klubbar gör samma sak, och
de flesta klubbarna blir nyfikna på
hur övriga klubbars inspelningar
låter.

Personalbehov.
· Central CD-ansvarig. 1-3
personer. Vid behov utses extra
personal.
· Distrikt CD-ansvarig. I per
distrikt.
· Zon CD-ansvarig. Helst en per
zon. Detta ska vara frivilligt och
de klubbar som inte vill vara
med slipper.
· Yrkeskunnig skivproducent.
· Ev. övrig yrkeskunnig personal.
Kostnad okänd.

Beskrivning av arbetsgången
I varje distrikt utses en CD-
ansvarigt.

CD-ansvarig utser ett råd i
distriktet som består av represen-
tanter i de olika zonerna. Helst en
från varje zon.

I zonen hjälper alla klubbar
till att hitta personer med utpräglad
hembyggdsdialekt och ett fint
julminne.

Zon CD-ansvarig ansvarar
för att personen blir intervjuad,
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inspelad och att texten skrivs ned
Om ett ord är annorlunda på
dialekt så kan det motsvarande
Svenska ordet stå inom parantes.
Skivproducenten ska ha gett råd
om hur inspelningen ska gå till.

Zon CD-ansvarig skickar
inspelningarna till distrikts CD-
ansvarig tillsammans med en
preliminär beställningslista på
antal skivor som Zonen vill ha.

CD-ansvarig i distriktet
skickar in inspelningarna och
beställningarna till central CD-
ansvarig. OBS! Ingen inspelning
får skickas in om inte texten finns
nedskriven på ”Rikssvenska”.

Central CD-ansvarig och
skivproducenten tar fram ett urval
och skapar en Jul-CD.

Varje Zon får beställa
valfritt antal CD-skivor att sälja
inom sin Zon. Zoner som inte
bidrar med några inspelningar tår
också beställa skivor, men med ett
extra administrativt påslag.

Ev. kan det läggas en slant
på TV-reklam. ”Köp skivan, finns
hos din lokala Lionsklubb.”

Grov tidsplan.
Våren 2007. Förberedelser och
uppbyggnad av organisation.

Våren - hösten 2007. Inspelning.
Våren - hösten 2008. Producering
av skiva.
Senhöst fram till jul 2008.
Försäljning.

Yrkande:
Att Riksmötet stöder förslaget och
tillsätter den organisation som
behövs.

    Tommy Antonsson, ZO zon 6 och

     President LC Jönköping

Ulla Andersson, Vice President LC

Jönköping

Distrikt 101-SV tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet tycker att motio-
nen är ett intressant initiativ men
ställer sig tveksam inför genomför-
andet på grund av en stor
orgnisation kring framtagande av
underlag, produktion och försälj-
ning.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.

Motion 7
Aktivitet för att fira att
Lions Clubs Interna-
tional blir 90 år, år
2007

Lions Club Falkenberg hade en
motion med exakt denna text till
Riksmötet 2004.

Vi vill att Lions i Sverige
gör helgen kring den 8 oktober till
en ”LIONSHELG” över hela
landet. I år infaller den 8 oktober
en  MÅNDAGSKVÄLL. En kväll
lämpad för ”gala” (j.fr
Idrottsgalan, musikgalor,
mm…….det går att samla
människor en måndagskväll)
Eller kanske lördag eller söndag
kväll. Vi vill att Lions skall fira sitt
90-årsjubileum denna helg.

Vi har ett antal ”bollar i
luften” och kommer att presentera
ett förslag för Distriktsrådet i 101
SV, innan  d e  skall svara på
motionen, och det kommer en
utförlig presentation i Riksmötes-
trycket.

Det är inte omöjligt att det
blir ett TV-inslag……………

Vi vill också att Maud
Nordell, The Lion, skall få
100.000 kr, för att kunna göra en
jubileumstidning som skall komma
ut i slutet av september 2007.
Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag att
förbereda för en gemensam
aktivitet i Sverige under tiden 1-8
oktober 2007.

Och där ”lionetklubbben”
är beredd att vara med och ta sitt
ansvar för denna aktivitet.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren, President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV avstyrker

motionen med hänvisning till att

det har mist sin betydelse att

celebrera lång verksamhet.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet beslutade på GR 3,
paragraf 42:1, att låt utreda en
aktivitet kring ishockey hösten
2007, både med anledning av Sight
First II och Lions 90 år. Dessutom
antogs motion 2004 i samma tema
vilket nu utmynnar i beslutet på
nämnda möte.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.

Motion 8
Aktivitet för att fira att
Lions Clubs Interna-
tional blir  100 år, år
2017

Vi vill att Lions undersöker möj-
ligheterna att genomföra en större
gemensam aktivitet åren 2010-
2015 för att manifestera att Lions
Clubs International firar 100-
årsjubileum år 2017 och att
pengarna då redan finns för en  ”i
tiden liggande” aktivitet.
. Kanske är det dags för en
ny Sight First eller annan ”i tiden
liggande” aktivitet.

Vi måste förbereda oss på
att fira vårt 100 årsjubileum.

Det är dags att börja med
lobbyverksamhet för att se till att
Lions uppmärksammas  m e r  i
världen och se till att aktiviteten
kring 100 års firandet blir en   s å
bra aktivitet och blir   s  å  upp-
märksammad,
att Lions  s e n a s t  år 2017
erhåller Nobels Freds-
pris………………….. Tänk  o m
detta skulle kunna bli
verklighet…………vilken vision !
Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag att
förbereda för en gemensam aktivi-
tet i Sverige och/eller i hela Nord-
en och/eller i hela VÄRLDEN
inför  Lions 100-årsjubileum.

Och att Riksmötet/GR
även för motionen vidare till ett
kommande Convention för att
undersöka möjligheterna till en
världsomspännande aktivitet.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren, President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV avstyrker

motionen med hänvisning till att

det har mist sin betydelse att

celebrera lång verksamhet samt

att det är en för lång planerings-

horisont.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet instämmer i
distriktets motivering.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.

Motion 9
Tältprojekt tillsam-
mans med annan
”stor aktör”  på hjälp-
arbete i katastrofom-
råden.

Vi kan inte nämna namnet på
denna aktör nu, då detta inte är
klart i skrivandets stund. Diskus-
sioner och förhandlingar pågår och
beräknas bli klara närmaste
veckorna…………………..

Förslaget går ut på att
Lions skall samla in 15.000.000 kr
(gör vi veckan 1 - 8.10, se motion
90-årsjubileet). Vår samarbetspart-
ner bidrar med lika mycket.

Vi kommer att kunna
vidareutveckla samarbetet med
Räddningsverket.

Ett mycket spännande
projekt !

Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag att
förbereda för detta projekt och att
målsättningen är att samla in
15.000.000 kr Lionsveckan  1 - 8
oktober.
(Insamlingen kan kombineras med
Sight First II, som pågår)

Lionetklubben ställer gärna
upp som bollplank och som
”någon/några” i en kommande
kommitté.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren, President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV tillstyrker

motionen och anser att det

behöver utredas vidare.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser att det är
positivt med ökat samarbete men
delar inte motionärens bedömning
om att på en vecka samla in så
stort belopp. GR anser att förhand-
ling ska fortsätta samt att ett
eventuellt avtal skall sträcka sig
över 3-5 år.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet ger GR i uppdrag att

fortsätta diskussionen med

samarbetspartnern samt att

Riksmötet anser att motionen är

besvarad.
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Motion 10
Att det borde bildas
minst en ”nätklubb” i
varje distrikt   i
Sverige (= 10 st)

Vi vill att Lions i Sverige skall
vara ett föregångsland när det
gäller användandet av internet och
datorer.

Med vår klubb som mall
och förebild och med vår hjälp tror
vi att det finns tillräckligt med
Lions runt om i landet som brinner
för att vilja utveckla Lions i
Sverige/världen till en modern
service- & hjälporganisation.

Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag att
förbereda för detta och att målsät-
tningen skall vara minst en nät-
klubb i varje distrikt till Lionsåret
2008/2009.

Och där ”lionetklubbben”
ställer upp som fadderklubb.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren, President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV tillstyrker

motionen men menar att den

behöver utredas vidare.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser att nya
former för klubbildande är av
godo, men att det bör utredas om
det finns behov av samordning i
Sverige.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet bifaller motionen.

Motion 11
Ärende: MD 101 skall
överta Lionet.se AB

Diskussioner har förts under mer
än ett år.

Nu börjar det bli så stor
omfattning av verksamheten (O M
Riksmötet tillstyrker våra motio-
ner) att Lionet.se AB  b o r d e
ägas av MD 101.

MD 101 köper bolaget för
100.000 kr av LC Skrea Lionet.se/
SE1.

LC Skrea Lionet.se/SE1
skänker pengarna till MD 101 eller
Lionet.se AB, för pengarna skall
användas för marknadsföring av
Lions, gärna i samverkan med
Varumärkeskampanjen. (LC Skrea
Lionet.se/SE1 har fått in pengarna
från företag för att marknadsföra
Lions)

Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag att
förhandla med LC Skrea Lionet.se/
SE1 om att köpa Lionet.se AB.
Köpet genomförs lämpligast när
det finns ett färdigreviderat bokslut
per 30.6 2007. Och att detta
lämpligen sammanfaller med tiden
strax efter den stora Lionsveckan
den 1 – 8  oktober 2007. Köpet bör
kunna slutföras i slutet av oktober
2007.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren,President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV avstyrker

motionen eftersom man är

tveksam till att MD ska äga

aktiebolag.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet beslutade i
Karlskrona på GR 5, paragraf
79:1-2, att inte köpa bolaget och
avstod från en styrelsepost i
bolaget.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.

Motion 12
Ärende: Vi vill att
Lions Quest görs till
en nationell aktivitet,
en gemensam aktivi-
tet för alla Sveriges
Lions.

Har plockat ut årsredovisningen
för Lions Quest AB på Bolags-
verket, och det var ingen munter
läsning…….

Vi har länge sökt efter en
Nationell aktivitet, som vi ”alla”
kan stå bakom och stötta och vara
stolta över. Och här har vi ju den
BÄSTA !

Varför inte göra Lions
Quest till en nationell aktivitet för
MD 101 ?
(det går inte att ge gåvor direkt till
Lions Quest
AB……skatteproblem, moms-
problem……)

MEN, varför inte göra som
vi gör i 101 SV. Här samlar vi in
pengar till distriktet, som subven-
tionerar Lions Questkurserna
med 50 % !

Hur göra då. Varför inte
slopa detta på distriktsnivå och
lyfta upp det till MD-nivå.

Höj priserna i Lions Quest
AB, så att det går ihop och blir lite
vinst ! Sedan får de som anordnar
kurserna söka bidrag hos Lions,
förslagsvis 50 % procent (är lättast
att förklara för uppköparna)

O M  vi börjar med 100 kr/
medlem så ger det ca 1.4 milj.kr/år
Det är ca 40 % av nuvarande
omsättning.

Målsättningen bör vara 50
% bidrag till kurserna, vilket vi
klarar i 101 SV !!

150 kr/medlem ger ca 2
milj.kr, omsättningen i LQ AB
höjs till 4 milj.kr, och då klarar vi
detta !

Här borde gå att enas om
1000 kr/medlem och år !  SÅ BRA
ÄR LIONS QUEST !
Men låt oss ta ett steg i ta-
get………

Tänk vilken PR vi skulle
få,  b a r a  att få igång detta med
att ”uppköparna” skall söka bidrag,
väcker en del tankar……. och
leder kanske till nyfikenhet och
nya medlemmar………

Sedan kan givetvis den
lokala lionsklubben bidra med  l i t
e  t i l l,  o m  man vill, eller med

annat, framförallt, med  i n f o  i
samband med kurserna (ta efter
Båstad !,  o c h  finns säkert fler
duktiga Lionsklubbar som fixar
detta redan idag………)

Plus att vi här har något
GEMENSAMT som alla tycker är
bra och alla kan stå upp för och
vilja visa upp.

Vi skulle vinna mycket till
t.ex. varumärkeskampanjen (eller
annan kommande PR) med att
kunna gå ut med detta centralt
över landet……………..

Vinsten med detta är att
Lions Quest kan debitera kursav-
gift + moms, som kommunen får
dra av………………, sedan bidrar
Lions med 50 % av fakturabelopp
ex. moms och vi sparar på detta
viset ca 5.000 kr per
kurs……..(ex. 40.000 kr plus
moms 10.000 kr = 50.000 kr)

Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag
att diskutera möjligheterna kring
detta med dels Stiftelsen Lions
Quest och dels med styrelsen för
Lions Quest AB.

Vi yrkar faktiskt också på
att Riksmötet skall rösta JA, för
detta förslag om förutsättningar
finns för att genomföra det.

Lions Quest  SKALL  vara
en nationell aktivitet för Lions i
Sverige. En aktivitet vi skall vara
mycket stolta över.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren, President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV avstyrker

motionen med motiveringen att

nationella aktiviteter kräver

stora resurser av distrikten vilka

har fullt upp att göra med

tidigare åtagande.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser att Lions
Quest redan är en nationell
aktivitet. Samtliga distrikt har en
ansvarig person som arbetar med
LQ. Riksmötet kan inte besluta om
Lions Quest ABs arbetssätt
eftersom det är en juridisk person.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.
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Motion 13
Ärende: Vi har ett
förslag som vi vill
kalla ”Nätverk för
företag/företagare
inom Lions”

Har fått den här idén av Rony
Nittmar, som hittade den i en
tidning.

Förslaget går faktiskt ut på
att få in pengar till den administra-
tiva kassan från företag, för att få
pengar till marknadsföring av
Lions. Idén går ut på att företag
betalar en summa till ett ”nätverk”,
där meningen är att företagaren/na/
anställda skall kunna åka på 2-3
konferenser om året, som är
”kostnadsfria” eller nästa det.
Någon kostnad har man alltid (j.fr
aktiviteter).

Vårt förslag är :
Företag/företagare betalar in
15.000 kr/år.

För detta får man åka på
två konferenser/år, en i samband
med Riksmötet (Riksmötet betalt
upptill 5.000 kr för en eller två
personer) och en, förslagsvis,
i samband med den 8 oktober.
(också betalt för kostnader upp till
5.000 kr för en eller två personer).

Resterande 5.000 kr
används för marknadsföring av
Lions.
Anledningen till att man klarar
detta är  :
- föredragshållare (ur egna leden
(nätverket) eller externa som
ställer upp utan ersättning (möj-
ligtvis reskostnader), eller, det
kanske kan bli så här, att personen
i fråga ställer upp  O M  Lions
skänker hans arvode till Lions
”Tältprojekt” (eller annat…..) Det
viktigaste är att dessa pengar då
kommer från  AKTIVITETSKAS-
SAN.
- Lokal tillhandhålls av medlem av
”nätverksgruppen”, och tar heller
inte betalt…………., kanske även
maten ”sponsras” vid tillfället av
annan medlem………….

Det här projektet skall
lämpligen ligga i ett aktiebolag
(Lionet.se AB), för att kunna
skicka faktura med moms (F-skatt
finns), och för att sedan kunna ta
emot fakturor för marknadsföring
av Lions.

Vad skulle detta kunna
innebära: O M vi ”hittar”  e n
företagare per Lionsklubb i
Sverige skulle det innebära
ca 550 företagare x 15.000 kr  =
8.250.000 kr

1000 företagare i nätverket

skulle ge 15.000.000 kr, varav då
5.000.000 kr till att marknadsföra
Lions……………

Säg sedan att ”bara” 50 %
av företagarna ”utnyttjar” att åka
på båda konferenserna, så får vi
alltså ytterligare 5.000.000 kr för
marknadsföring.

Nu börjar det likna
något………………. Vår be-
stämda uppfattning är att det i snitt
finns minst två företagare/klubb,
som skulle ställa upp……….plus
minst  e n  företagare,  icke lion,
men kanske blivande medlem i
nätklubben
på distriktet ……………..

”Den summan vågar jag
inte skriva ut……………..”

Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag att
förbereda för detta ”Nätverk för
företag/företagare.

Och där ”lionetklubbben”
gärna är ”bollplank” och kommer
med råd.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren ,President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV avstyrker

motionen med motiveringen att

företagarna ska inte behöva

lägga mer pengar till organisa-

tionen än andra.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser inte att
förslaget ligger inom ramen för
Lions verksamhet.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.

Motion 14
Ärende: Vi vill komma
med en alternativ
budget, där vi vill
sänka den nationella
avgiften med 50 kr/
medlem

Det har nästan på varje Riksmöte
”tjatats” om detta med den
nationella avgiften……………
Vi är övertygade om att det går att
sänka den med 50 kr/medlem/år.

När undertecknad vad DG
1999/2000 hade jag till GR-mötet i
februari 2000 en alternativ budget
med mig och presenterade……

Med inslag av ”sponsring” bland
intäkterna………….

Det var inte moget då…….
om jag uttrycker mig milt……

Vi vill ta del av budget-
arbetet och se om vi kan ”hjälpa”
till och komma med ett förslag till
Riksmötet 2007.

Vi kommer att presentera detta i
Riksmötestrycket.

Yrkande :
O M vårt budgetförslag  i n t e
faller Riksmötet i smaken, vill vi
ändå att  Riksmötet ger GR i
uppdrag att undersöka möjlighe-
terna med en kraftig sänkning av
den nationella avgiften i 2008/
2009 års budget.
Vi måste söka andra vägar !!

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren, President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV avstyrker

motionen med motiveringen att

sponsringen inte ger den tänkta

effekten.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet har under en rad år
klarat verksamhetens mål utan att
höja avgiften trots att medlemsan-
talet sjunkit. Vid ökat medlemsan-
tal kan avgiften sänkas men att
sänkta avgiften med 50 kronor per
år ger inte fler medlemmar.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.

Motion 15
Ärende: Vi vill dela
upp aktivitetskassan i
två kassor

Vi har länge funderat på detta med
att ALLT KOMMER FRAM
(vilket vi skall fortsätta att hävda).
MEN, för att tydliggöra detta

ännu mer, har vi följande förslag :
Aktivitetskassan skall delas upp i
två kassor (går utmärkt med
modern redovisning).

En för privatpersoner som
skänker pengar, som köper lotter,
eller på annat sätt betalar för sig  t
i l l  en Lionsaktivitet.
Där skall 100 % av dessa pengar
slussas vidare… ALLT KOMMER
FRAM.

För företag som stöttar,
sponsrar, (eller vad vi vill kalla
det), en aktivitet, så skall direkta
omkostnader tas direkt från
”företagspengarna”, innan de
slussas vidare.

Då kan vi ännu mer hävda
att  ALLT KOMMER FRAM,
för det  ä r  privatpersonernas
pengar som  ä r  viktiga i
sammanhanget…….
Företagen ”vet” att det får/måste
kosta…………….lite !
(för vi kan inte begära att få
ALLT  skänkt….. ALLTID !!)

Yrkande :
Att Riksmötet ger GR i uppdrag
att undersöka om detta är möjligt
att genomföra och föreslå det som
en rekommendation till
Lionsklubbarna i Sverige.

LC Skrea Lionet.se/SE1

Lars Åke Södergren,President

Malin Winbo Mårtensson,

Sekreterare

Distrikt 101-SV avstyrker

motionen med motiveringen att

sponsoringen inte ger den tänkta

effekten.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser inte att
sponsring, oavsett vilken kassa den
hamnar i, ännu är genomförbart.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet avslår motionen.
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LioNet har utvecklat ett delvis
nätbaserat,tvärvetenskapligt
utbildningsprogram (godkänt med
acklamation av Lions Head-
quarters i Oak Broak och av
UNESCO i Paris) som med fördel
kan erbjudas lokala gymnasie-
skolor för att hjälpa ungdomar att
ta ett större egenansvar för sin
närmiljö och hälsa. Programmet
bär titeln ”Insight First” och
upplägget finns att studera på
hemsidan (www.leonet.nu).

Det bristande samspelet
mellan människa och miljö har
nyligen aktualiserats i Al Gore´s
uppmärksammade film ”An
Inconvenient Truth”, kungens tal
vid Riksdagens öppnande 2006,
den katastrofala miljöutvecklingen
i bl.a. Australien och SVT:s
satsningar på angelägna fysiska,
psykiska, sociala, kulturella,
ekonomiska och akustiska miljö-
problem i det moderna samhället.
Det kan bl.a. noteras att SVT-
meteorologen Pär Holmgrens bok
om klimatförändringarna har
nominerats till Augustpriset i
facklitteratur.

Yrkande: Att Riksmötet ger sitt
moraliska stöd åt Insight First-
konceptet och uppmanar landets
klubbar att (tillsammans med
LioNet) aktivt medverka till
spridning av det ideella (ej
kommersiella) programmet på
lokal nivå.

Lars-Åke Södergren

President LC Skrea Lionet.se/SE1

Distrikt 101-SV tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser att syftet är
lovvärt och instämmer i distriktets
bedömning.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet bifaller motionen.

MOTIONER
Motion 17
Förtydligande av
reglerna gällande
revision enlig § 21 i
MD:s stadgar

Multipeldistriktets räkenskaper
och förvaltning har sedan lång tid
tillbaka granskats av två av
Riksmötet valda revisorer. En av
dessa revisorer måste vara
auktoriserad och har fram till
Riksmötet i Örebro varit tillika
medlem i någon lionklubb och
därför utfört sitt arbete utan att
erhålla något arvode härför. 
Därefter har ingen auktoriserad
revisor, som även är lionmedlem,
tillåtits att få inneha revisors-
funktionen inom Multipel-
distriktet.  Den förtroendevalde
revisorn (icke auktoriserade) har
en viktig funktion, då denne kan
göra en fördjupad förvaltnings-
revision, vilken den auktoriserade
revisorn av tids- och/eller
kostnadsskäl inte har möjlighet
till. Genom den får våra medlem-
mar en garanti för att våra ledare
på MD-nivå skött sina åligganden
på ett i rimligaste mån ändamåls-
enligt och ekonomiskt tillfreds-
ställande sätt.

Genom den ändrade
formuleringen av § 21, som denna
fick efter Riksmötet i Örebro, har
emellanåt tveksamheter uppstått
om de båda revisorernas roll.  LC
Falun förslår därför en reviderad
formulering av revisions-
paragrafen, som dels är en
återgång till tidigare skrivning
men också innehåller ett för-
tydligande, allt i syfte att
underlätta revisionsarbetet.

Förslag till ny skrivning av § 21 i
MD:s stadgar
Riksmötet skall årligen utse två
revisorer och lika många
ersättare.  Minst en revisor skall
vara auktoriserad revisor eller ett
auktoriserat revisionsbolag.

I revisionslagen finns
föreskrifter om revisorernas
granskning.  Utöver vad som
anges där skall revisorerna även
granska om Multipeldistriktets
verksamhet sköts på ett ända-
målsenligt och från ekonomisk
synpunkt tillfredsställande sätt
och om den interna kontrollen är
tillfredsställande.

I revisionslagen anges vad
en revisionsberättelse skall
innehålla. Revisorerna skall varje

år lämna en gemensam
revisionsberättelse till Riksmötet.

Lions Club Falun föreslår
att förestående ny skrivning av
revisionsparagrafen  beslutas av
Riksmötet.

Olof Eklund, LC Falun

President 2006/07

Distrikt 101-GD tillstyrker

motionen.

.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser att frågan är
aktuell och föreslår därför att
Riksmötet beslutar att ändra
paragraf 21 till:

Riksmötet skall årligen utse två

revisorer och lika många ersättare.

Minst en revisor skall vara

auktoriserad revisor eller ett

auktoriserat revisionsbolag.

I revisionslagen finns föreskrifter

om revisorernas granskning.

Utöver vad som anges där skall

revisorerna även granska om

MD:s verksamhet sköts på ett

ändamålsenligt och ur ekonomisk

synvinkel tillfredsställande sätt och

om den interna kontrollen är

tillfredsställande.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet bifaller motionen.

Motion 16
Ärende: Förslag till
ökat miljöengage-
mang inom Lions för
att förebygga männis-
kors ofärd och nöd.
I enlighet med FN:s Agenda  21
(UNCED, Rio, 1992; SOU
1994:128).



VERKSAMHETSPLAN 2007-2008

22

Omvärldsbeskrivning
Varje dag får vi via tidningar,
radio och TV en strid ström av
information kring det fortsatta
upptrappade våldet i samhället
och bekräftelse på att drogerna
ligger bakom mycket av det våld
som äldre personer, kvinnor och
även ungdom utsätts för. Det kom-
mande årets Guvernörsråd har
därför funnit det viktigt att Lions
fortsätter kampen mot våld och
droger.

Huvudinriktning
Redan idag arbetar Lions på bred
front när det gäller förebyggande
arbete mot Våld och Droger och
detta arbete skall intensifieras, så
att vi alla kan leva i ett tryggare
samhälle. En av dessa vägar
kommer att vara att arbeta för att
fler Narkotikasökhundar skall
sättas in vid våra gränser.

Det arbete med att
utveckla lionsrörelsen som 1:e
vice IP Mahendra Amarasuriya
har lagt som sitt program kommer
att ligga som grund för detta års
Guvernörsråd.

Kommittén för Framtid,
Utveckling och Utbildning
Antalet medlemmar sjunker
fortfarande, varför det är viktigt
att stoppa denna neråtgående
trend. Stor vikt kommer att läggas
vid att dels behålla och
entusiasmera våra medlemmar och
dels att rekrytera nya medlemmar.
Mål

Varumärkeskampanjen är inne på
sitt tredje år och har som syfte att
dels intressera engagerade
personer att bli medlemmar i
Lions och dels att få allmänheten
att skänka mer ekonomiskt bidrag.

De förslag till nya
strategier för lions arbete som
presenterades under förra
verksamhetsåret kommer att
bearbetas under året för att kunna
utveckla rörelsen och intressera
fler potentiella medlemmar.

Kvalificerad utbildning på
alla nivåer inom rörelsen ger
större insikt om Lions
verksamheter såväl internt som
externt och ger större arbetsglädje
i det dagliga lionsarbetet.

Kommittén för Hjälpverksamhet
Handikapp

Sedan många år har arbetet inom
denna delen av kommittén krönt
sitt arbete med att vid Riksmötet
dela ut Bragdmedaljer och Livs-

kvalitépriser. Likaså har
kommittén arbetat för att kom-
munerna i Sverige skall göra det
lättare för de handikappade i
trafiken och göra affärer och
inrättningar mera lättillgängliga.
Sveriges Lions har också i många
år bidragit med medel så att ett
större antal handikappade idrot-
tare kunnat utöva sina sporter.
Mål

Fortsätta med Bragdlejon och
Livskvalitetsutmärkelser.
Fortsätta med att ge bidrag till
Handikappidrotten genom att sälja
”Handikappdiplom. Fortsätta att
bearbeta Sveriges kommuner för
att göra ”sin kommun tillgänglig
för de handikappade”.

Internationella relationer

Behoven kan vara olika, men
genom det arbete som vi kan
genomföra i vårt nätverk av lion-
länder och med goda projektidéer,
vet vi att de projekt som vi satsar
på kommer att resultera i att vi
hjälper miljontals människor till
ett drägligare liv och höjer deras
livskvalitet.
Mål

Solidariskt bistå med medel enligt
Riksmötesbeslut, så att projekten
kan genomföras. Solidariskt bistå
med medel till beslutade NSR-
projekt. Att arbeta för ständig
påfyllning av pengapåsen, så att
det alltid finns medel att dela ut
vid behov.

Katastrofberedskapen

Vi vet aldrig när nästa katastrof
kommer att ske, ej heller var, men
en sak kan vi vara säkra på, kata-
stroferna fortsätter att komma.
Det är därför viktigt att kassan till
katastrofberedskapen ständigt
fylls på, så att vi från Lions i
Sverige, snabbt kan bidraga när
behoven uppkommer.
Mål

Uppnå det av Riksmötet beslutade
målet för insamling.

Bring Quality to Life

Under det gångna verksamhetsåret
har projektet rönt stort internatio-
nellt intresse, med bl a utställning-
ar på Europa Forum och på NSR.
Samarbetet med Räddningsverket
har utvecklats och kommer att
fortsätta på den inslagna linjen.
Mål

Frivilla bidrag från klubbarna till
projektet. Fortsatta samtal från
kommittén med länder som är in-
tresserade av att göra gemensam-

ma projekt med våra tält som bas.

Kommittén för
ungdomsverksamhet
Ungdom

Genom ungdomsverksamheten
bidrar Lions till att skapa en anda
av samförstånd mellan jordens
folk. Sverige var först med att
arrangera utrikes ungdomsutbyte
och traditionen upprätthålls
genom att dels sända ut svenska
ungdomar till internationella
lionsläger och dels att våra distrikt
arrangerar läger för ungdomar
från andra länder.
Mål

3 distrikt inom multipeldistriktet
skall under verksamhetsåret
arrangera internationella läger.
Motsvarande antal svenska
ungdomar skall ges möjlighet att
åka till läger i andra länder.
Arbete med att utveckla
volontärverk-samhet skall inledas.

Narkotika

Mottot för årets verksamhetsplan
visar att det påbörjade arbetet med
kampen mot våld och droger skall
fortsätta med oförminskad kraft
även detta år. Denna kamp
genomförs på många nivåer och
med olika former, dock alla med
målet att våldet skall minska
radikalt och drogerna försvinna
från våra gator, torg och skolor.
Mål

Lions Quest kurserna skall öka i
hela landet. Mintförsäljningen
skall breddas och intäkterna öka,
allt för att möjliggöra mer Lions
Quest utbildning. Antalet narko-
tikahundar skall öka genom att
klubbar och distrikt deltar med
mer medel. Varje hund betalar sin
investering på kort tid genom
Tullverkets tillslag vid gränserna.

LEO

LEO:s verksamhet syftar till att
möjliggöra för ungdomar att
engagera sig i lionrörelsen. Det
krävs eldsjälar inom klubbarna för
att starta upp en LEO klubb varför
engagerade Lions bör kontakta
nuvarande LEO klubbar samt
Ungdomskommittén för att få stöd
och hjälp i arbetet. När väl en
LEO klubb chartras är det viktigt
att Lions klubben tar till sig ung-
domarna i klubbens arbete samt
tillser att de får möjligheter att
deltaga vid Riksmötet.
Mål

Att stötta intresserade klubbar och
ge dem all information och upp-
muntran för att möjliggöra starten
av fler LEO klubbar.

Aktiviteter
Campaign Sight First II. Detta
verksamhetsår blir spurtåret för att
slutföra aktiviteten, vars mål är,
att under en 3 års period samla in

500 kronor per medlem och år.
Mål

Att nå de uppsatta målen

Världens Barn

Genom medlemskapet i Världens
Barn ges helt nya möjligheter att
synas dels via TV-galor, dels via
reportage som kommer att spela in
på plats vid vårt projekt i
Morogoro.
Mål

Att genom medlemskapet kunna
öka de insamlade medlen till
Lions med ca 50 % jämfört med
förra årets insamlade medel.
Att genom att synas kunna få fler
intresserade att bli medlemmar

Administrativa verksamheten
Arbete pågår ständigt med att
effekt-ivisera rutiner och GR
ombeds att lämna över så många
uppgifter som möjligt till
kontoret, för att ägna sitt eget
arbete mot att leda och utveckla
lionsrörelse in i framtiden.
Mål

Att tillsammans med vår personal
fortsätta arbetet med att effektiv-
isera det administrativa arbetet.
Att öka försäljningen av supplies,
så att verksamheten får ligga kvar
på kontoret.

Ekonomi

Det ständigt pågående arbetet med
att strama åt rutiner för en mera
kostnadseffektiv verksamhet
fortsätter.  Det vikande medlems-
antalet och en önskan om att inte
behöva öka medlemsavgifterna,
gör att arbetet blir än mer viktigt.
Mål

Att fortsätta arbetet med att finna
vägar för en mer kostnadseffektiv
verksamhet.

Varumärkeskampanjen

Kampanjen är inne på sitt tredje år
och arbetet har redan givit resultat
i att spontana kontakter sker till
kontoret gällande annonsering i
The Lion samt kontakter från
tänkta samarbetspartners.
Mål

Fortsätta kampanjen enligt plan.

Extern verksamhet
Stiftelsen Sveriges

Lions Hjälpfond

Stiftelse med ett 90-konto är en
egen juridisk person som själv
beslutar om sin utdelning av
medlen som inkommit. Detta
styrs av ev. önskemål från all-
mänheten som lämnat bidrag.
Mål

Att fortsätta informera om kontot,
så att allmänheten väljer Lions 90-
konto för sina bidrag.

Lions fortsätter kampen mot
våld och droger

Kenneth Persson, vGRO 2006-2007



BUDGET FÖR 2007-2008

Administrativ Årsbudget 2007-2008 

Prognos 2008-2009 och 2009-2010                 
Belopp i Tkr   

Budget         
2007-2008 

Prognos           
2008-2009 

Prognos           
2009-2010 

Antal medlemmar   13 750 13400 13150 
                                    Medlemsavgift 235 250 260 
Intäkter         
Nationella avgifter 1 3 231 3 350 3 419 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 2 350 370 386 
Försäljning 3 270 282 292 
Handbok 4 142 135 125 
The Lion 5 622 606 595 
Anm avgifter seminarier 6 90 90 90 
Övr ersättningar o intäkter 7 25 40 40 
Summa intäkter   4 730 4 873 4 947 

     

Kostnader   2007-2008 2008-2009 2009-2010 

Varor 8 -203 -208 -210 
GRO 9 -76 -76 -80 
GR 10 -89 -91 -92 
AU 11 -129 -130 -132 
IT 12 -57 -50 -50 
RM 13 -255 -260 -262 
NSR 14 -139 -220 -230 
EF 15 -74 -78 -79 
Convention 16 -60 -50 -50 
Övriga kommittéer 17 -9 -10 -10 
Framtidskommittén 18 -406 -400 -400 
HUM 19 -82 -82 -82 
Ungdom 20 -89 -90 -90 
RVN 21 -26 -26 -26 
HRO 22 -2 -1 -1 
PR 23 -35 -35 -35 
the lion 24 -511 -512 -516 
Handboken 25 -134 -132 -124 
Personal 26 -1 601 -1 652 -1 703 
Drift 27 -771 -790 -800 

Summa kostnader   -4 728 -4 893 -4 972 

Resultat före avskrivningar   -18 -20 -25 
          
Kostnader för avskrivn o avsättn 28 -20 -20 -20 
Finansiella intäkter och kostnader 29 48 50 55 
Extraordinära kostnader 30 0 0 0 
    28 30 35 

Resultat före skatt   10 10 10 

          
Skatter 31 0 0 0 

Resultat efter skatt   10 10 10 

Kommentar till budget: 
 Enligt nya rekommendationer från Bokföringsnämnden skall ideella organisationer och 
religiösa samfund fortsättningsvis redovisa insamlade medel via resultaträkningen. 
Detta medför att den bokföringsmässiga resultaträkningen kommer att få ett nytt utse-
ende.  
Den budget som här presenteras är dock en budget som omfattar de administrativa 
intäkter och kostnader som är jämförbara med tidigare års budgetar och kostnadsupp-
följningar. Budgeten är således baserad på en analys av utfall under innevarande och 
föregående verksamhetsår samt vad som kan förväntas i service till medlemmar, kon-
torsbemanning och kommittéarbeten. 
Hänsyn har tagits till tidigare beslut om inriktning mot besparingar. Detta återspeglar 
sig bl.a. i att en oförändrad medlemsavgift föreslås, trots ett fortsatt minskande med-
lemsantal.  
Som osäkerhetsfaktorer kan återigen nämnas medlemsutvecklingen samt kostnad för 
beslutad kontorsflytt. 
Prognosen visar en tänkbar utveckling under kommande år, om den negativa med-
lemsutvecklingen fortsätter. 

Under rubriken intäkter: 
 
Nationella avgifter (1) 
Baseras på en oförändrad medlemsavgift (235 kr/år). 
Antal medlemmar har antagits uppgå till 13.750.   
 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl (2) 
Ersättning från Lions Clubs International utgår med 
75% av faktiska kostnader för personal och lokaler 
gällande supply. 
 
Försäljning (3) 
Bruttointäkter för försäljning av artiklar, utanför LCI-
katalogen. 
 
Handboken (4) 
Bruttointäkt vid försäljning av handboken. 
 
The Lion (5) 
Ersättning med $6.00 per prenumeration (medlem) 
och år samt en fast ersättning för översättning av 
artiklar från engelska. Intäkten baseras på $1=7,00 
Sek 
 
Anm.avgifter seminarier (6) 
Schablonmässiga avgifter tas ut av distrikten till ut-
bildningar och seminarier. 
 
Övriga intäkter (7) 
Avser annonsintäkter The Lion samt utdebiterade 
porto- och fraktkostnader. 
 
Under rubriken kostnader:  
Varor (8) 
Kostnader för inköp av varor till försäljning. 
 
GRO,GR,VU, Nordiska Samarbetsrådet, Europafo-
rum samt Convention (9,10,11,14,15,16) 
Av guvernörsrådet fastlagda policies vilka ersättning-
ar som medges vid resor och möten samt administra-
tiva ersättningar. 
 
Riksmöte (13) 
Indexreglerat arrangörsbidrag till riksmötesarrangör. 
Uppräknas årligen enligt KPI. 
 
Kommittéer (12,17,18,19,20,21,22)  
Avsatta medel för kommittéernas verksamhet i enligt 
med stadgar, arbetsordning och beslut av Guvernörs-
råd. 
 

 PR (23) 
Kostnader för PR-seminarium 
 
The Lion (24) 
Kostnaderna omfattar tryckning, distribution, reporta-
ge.  
Handboken (25) 
Omfattar tryckkostnader för handboken. 
 
Personal (26) 
Löner, socialavgifter, personalsociala kostnader samt 
kostnadsersättningar avseende kanslipersonalen. 
 
Drift (27) 
Här ingår kostnader för lokaler, serviceavtal, under-
håll/support, porto/tele, kontorsmaterial, försäkringar, 
revision, förvaltning och oförutsett. 
 
Avskrivningar, finansiella intäkter och kostnader 
(28,29,30) 
Avskrivning av inventarier, ränta på kapital. 
 
 
Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att: 
 
- fastställa föreslagen budget som en rambudget 
 
- faställa medlemsavgiften till 235 kr/år 

23



RM-ARRANGÖRERNA

Med ditt bästa för våra ögon

Tryckfrihet.
Digitaltryck | Rulloffset 

Arkoffset | Storformat  

www.jms.se | 040-625 03 55

Det är vi som arrangerar Riksmötet 2007 i
Jönköping. Vi hoppas du kommer att trivas
hos oss och finna mötet samt övriga
arrangemang omkring till belåtenhet. Vi gör
iallafall allt vad som står i vår makt för att
det ska bli så bra för dig som möjligt.

Mottot för 2007 års Riksmöte är ”nytändning”.
Vi hoppas att du känner det och även kommer
att bidraga till detta genom din närvaro på
Riksmötet. Känn dig varmt välkommen!

Vi på bilden är stående från vänster: Jan
Isaksson - LC Habo, Ulla Andersson - LC
Jönköping, Clas Jerneck och Anette Axelsson -
LC Huskvarna, Bo Largén - LC Mullsjö, Claes
Löfstedt - LC Huskvarna, Olle Östling - LC
Jönköping, Olof Törneblad - LC Gränna, Hans-
Åke Ljungman - LC Mullsjö, Christer Rickman
- LC Bankeryd och Tommy Andersson - LC
Jönköping.
Sittande från vänster: Bengt Nordblom, Lars
Stenbäck och Olof Ejdeblad (RM-general) från
LC Bankeryd samt Lennart Wohlmer - LC
Jönköping/Vätterstad.

Redaktionsruta:
Riksmötestrycket utges av Lions Clubs International, MD 101.
Författarna är ansvariga för sina respektive texter.
Ansvarig utgivare enligt svensk lag: Redaktör Maud Nordell, på Lions kontor.
Korrektur: Claes-Gunnar Christell i  tidningskommittén.
Riksmötestrycket är tryckt vecka 12, 2007.
Tryckort: JMS Mediasystem, Helsingborg, mars 2007.
Nästa ordinarie The Lion, nr 5, har manusstopp 2 april 2007. Utges v. 17/18

Program
Torsdag 17 maj

09.00-17.00  Registrering,
Elmia

11.00-12.00  HR:s sammanträde,
Scandic Elmia

12.00-13.00  HR:s lunch,
Scandic Elmia

13.30-16.00  Seminarier,
Elmia

18.30 Invigning och Välkomstparty,
Elmia

Fredag 18 maj

07.30-16.00  Registrering,
Elmia

08.30-16.00  RM-förhandlingar,
Elmia

08.30-16.00  LEO-möte,
Elmia

09.00-16.00  Partnerprogram (för
information, se annan plats)

12.00-13.00  Arbetslunch

19.00 Mottagning Melvin Jones,
Elmia

19.30-01.00 Bankett,
Elmia


